
مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

                 آگهی مزایده عمومی فروش ضایعات فضای سبز به

            شماره 21154 )نوبت اول( 

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر م  الف: 1622579

چاپ اول

شهرداری شاهین شهر در نظر دارد نسبت به فروش ضایعات فضای سبز به صورت نقد و از طریق مزایده عمومی، با جزئیات مندرج در اسناد 

مزایده، با بهره گیری از سامانه تداراکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( و شماره سیستمی 1002094734000015 اقدام نما ید.

مهلت دریافت اسناد مزایده: 1402/09/30 زمان انتشــار در ســایت: 1402/09/20  
مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: 1402/10/10 تاریــخ بازدیــد: 1402/10/10   

زمان اعلام به برنده: 1402/10/12 زمان بازگشــایی: 1402/10/11  
ضمناً رعایت موارد ذیل الزامی است:

1- برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت میباشد و کلیه مراحل  فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت 

اســناد مزایده )در صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارســال پیشنهاد قیمت و اطلاع از 

وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از این طریق امکان پذیر می باشد.

2- کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شــرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی 

و انتخاب می باشد.

3- علاقه مندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام ودریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:

مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه: 021-41934
اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام / پروفایل مزایده گر« موجود است.

مدیرکل مدیریت بحران  اصفهان از پیش بینی بارش برای امروز خبرداد؛  

شاید امروز »دیگر« باران ببارد، »شاید«!

 با حضور رییس سازمان
 انرژی اتمی؛

تفاهم نامه همکاری 
مرکز علوم و فنون لیزر 
ایران با شرکت فولاد 

مبارکه امضا شد

  لقب جدید یک رسانه برزیلی به 
مهاجم تیم ملی فوتبال ایران؛

 بازیکن
قابلِ تماشا!
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دانشگاهیان در فرآیندهای تصمیم گیری کلان 
اصفهان دیده شوند

۷9 درصد حوادث گازگرفتگی  در اصفهان مربوط 
به واحدهای مسکونی است

اندک اندک، اندکی آب می رسد!
 استاندار اصفهان: نیمی از طرح تامین آب اصفهان از دریای جنوب تکمیل شده است

با الگوی رفتاری 
جامعه اسلامی 

به آرامش 
می رسیم

 آلودگی با تعطیلی
 مدیریت 
نمی شود

متهمان جرائم 
فضای مجازی در 

سنین پایین بیشتر 
شده است

ورود فاضلاب های صنعتی به شبکه فاضلاب 
اصفهان خسارت زاست
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

پنجشنبه  23  آذر  1402
30  جمادی الاول 1445

14  دسامبر 2023
 شماره 39۷8    

8 صفحه
سال پانزدهم

قیمت: 5000 تومان

zayanderoodonline.ir

 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر

رنا
 ای

س:
عک

شهرداری کهریزسنگ در نظر دارد انجام عملیات زیرسازی، جدولگذاری، کانیوگذاری معابر شهر را از طریق مناقصه عمومی و با جزئیات مندرج 

در اسناد مناقصه، با بهره گیری از ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( و با شماره مناقصه 2002092943000004 به صورت 

الکترونیکی واگذار نماید.

زمان انتشار در سایت: 1402/9/22                                                                                     مهلت دریافت اسناد مناقصه عمومی: 1402/9/30 ساعت 14:30 
آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: 1402/10/10 ساعت 14:30                              زمان بازگشایی: 1402/10/11 ساعت 14:30

ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:
1- برگزاری مناقصه صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشــد و کلیه مراحل فرآیند مناقصه شامل خرید و دریافت اسناد مناقصه )در 

صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مناقصه )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مناقصه گران محترم از 

این طریق امکان پذیر می باشد.

2- کلیه اطلاعات شامل مشخصات، شرایط در برد اعلان عمومی سامانه مناقصه، قابل مشاهده ، بررسی و انتخاب می باشد

3- علاقه مندان به شرکت در مناقصه می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:

مرکز پشتیبانی و راهبری سامانه: 41934- 021 

اطلاعات تما س دفاتر ثبت نام استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام / پروفایل مناقصه گر« موجود است.

                               آگهی مناقصه عمومی شماره 2002092943000004 )شماره مناقصه مرجع 6499(

سید حسین حجازی – شهردار کهریزسنگ م الف: 1623929

نوبت اول

شرایط عمومی و توضیحات برگزاری مناقصه عمومی دستگاه اجرایی



پنجشنبه  23  آذر  1402 /  30  جمادی الاول  1445  /  14  دسامبر    2023 / شماره  3978 

تکرار مسمویت تنفسی کارگران یک واحد تولیدی در کاشان
اورژانس کاشان از تکرار وقوع حادثه گازگرفتگی و مسمومیت تنفســی ۲۰ نفر از کارگران یک واحد 
تولیدی در شهرک صنعتی راوند خبر داده اســت. فرهاد بابایی، کارشناس روابط عمومی اورژانس 
کاشان در گفت و گو با ایسنا، اظهار کرد: کارشناسان مرکز فوریت های پزشکی کاشان، پس از دریافت 
خبر در محل حادثه حاضر شــده و اقدام های درمانی برای کارگران آن واحد تولیدی انجام شد.وی 
افزود: عوامل اورژانس شــش مصدوم را در محل حادثه مداوا کردند و ۱۴ نفر نیز با چهار دســتگاه 
آمبولانس مرکز اورژانس و یک دستگاه آمبولانس هلال احمر به مرکز درمانی اعزام شدند که ۱۰ نفر از 
آن ها نیز مرخص و چهار نفر از مصدومان نیز تحت درمان قرار دارند.بابایی تصریح کرد: نیروهای آتش 
نشانی، اورژانس و بهداشت محیط در محل حادثه مستقر شــده و ورود به سوله این واحد تولیدی 

ممنوع است تا علت مسمومیت کارگران این واحدی تولیدی را شناسایی کنند.

مصدومیت 5 نفر در برخورد وانت با سمند در مبارکه
ســخنگوی مرکز اورژانس اســتان اصفهان از مصدومیت ۵ نفر در برخورد وانت با سمند در ورودی 
شهرک مجلسی خبر داد.عباس عابدی در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار کرد: حادثه ترافیکی ساعت 
۲۷ دقیقه بامداد به مرکز فرماندهی عملیات اورژانس استان اصفهان گزارش شد.وی با بیان اینکه 
این حادثه به دنبال برخورد یک دستگاه وانت و یک دســتگاه سمند رخ داده است، اضافه کرد: این 
حادثه در مبارکه ورودی شهرک مجلسی گزارش شده است.وی به اعزام ۳ واحد امدادی اورژانس 
۱۱۵ برای این حادثه اضافه کرد: در این حادثه ۵ نفر  شامل ۳ مرد ۲۰ تا ۳۵ سال، یک زن ۳۷ سال 

و یک کودک ۸ سال مصدوم شدند.

9 کیلوگرم تریاک در اتوبوس مسافربری در نایین کشف شد
 جانشــین فرمانده انتظامی نایین از کشــف ۹ کیلو و۵۴۰ گرم موادمخدر از نوع تریاک از کوله پشتی 
 مسافر یک دستگاه اتوبوس مسافربری خبر داد.سرگرد حسن ابراهیمی در گفت و گو با خبرنگار مهر 
اظهار کرد: ماموران انتظامی مستقر در ایستگاه ایست و بازرسی شهید شرافت این فرماندهی در حین 
 کنترل محور مواصلاتی به یک دســتگاه اتوبوس مسافربری مشکوک شــده و جهت بررسی بیشتر

 وارد عمل شدند.
وی گفت: ماموران پلیس پس از هماهنگی با مقام قضایی در بررسی دقیق و تخصصی از کوله پشتی 

یکی از مسافران اتوبوس مقدار ۹ کیلو و ۵۴۰ گرم موادمخدر از نوع تریاک را کشف کردند.

هزارو 455 واحد نهضت ملی در شهر کاشان در حال ساخت 
است

مدیر بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کاشان گفت:هزارو ۴۵۵ واحد نهضت ملی در شهر کاشان در حال 
ساخت است که پیش بینی می شود تا پایان ســال آینده تعداد زیادی از این واحدها تکمیل شود.
به گزارش ایرنا، مصطفی رضازاده در جلســه شورای مسکن شهرستان کاشــان افزود:سفت کاری 
۱۵۰ واحد تکمیل شده و بقیه در مرحله نخست سفت کاری است.وی اظهارکرد: همچنین ۱۲۸واحد 

نهضت ملی در شهر قمصر در حال ساخت است.
مدیر بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کاشان بیان کرد:تامین زمین برای ساخت واحد های نهضت ملی 
مسکن در شهرهای جوشــقان قالی،نیاسر،کامو و چوگان، برزک و مشــکات انجام و به متقاضیان 
واجدشــرایط واگذار می شــود.رضازاده گفت: به ۴۶ متقاضی در برزک،۲۰ متقاضی در جوشــقان 
قالی،۴۵ متقاضی در کامو و چوگان زمین واگذار شده است.وی اظهار کرد: دولت برای ساخت این 
واحد ها پنج میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال تسهیلات بانکی در چهار مرحله به متقاضیان ساخت نهضت 

ملی مسکن واگذار می کند و بقیه اعتبار ساخت آورده شخصی متقاضیان است.

 شهردار کاشان مطرح کرد:

توسعه و تجهیز مبلمان بوستان  ها و میادین شهر کاشان

شهردار کاشان از توســعه و تجهیز مبلمان بوســتان  ها و میادین شهر با 
اعتبار ۵۰ میلیارد ریالی خبر داد.کیومرث محمدپور در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا، اظهار کرد: از ابتدای دی ماه، نگهداشت فضای سبز شهری در قالب 
اســتفاده از چندین شــرکت پیمانکاری بومی و غیر بومی برای مناطق 
پنجگانه به بخش خصوصی واگذار می شود تا با استفاده بهینه از نیروهای 
کارگری عملکرد بهتری در وضعیت نگه داشت فضای سبز داشته باشیم.
وی در خصوص اقدامات اخیر سازمان سیما، منظر و فضای سبز افزود: 
علاوه بر تغذیه گیاهــی، واکاوی فضای ســبز، مبارزه با آفــات، ارتقای 
وضعیت تاسیســات پارک هــا و میادین، در موضوع مبلمــان پارک ها و 
میدان ها مناقصه قــرارداد ۵ میلیارد تومانی بــرای خرید کفپوش های 
استاندارد یک تکه، آلاچیق، فلاورباکس و… با همکاری بخش خصوصی 
انجام شده است.شــهردار کاشــان گفت: پیگیری جلسات هم اندیشی 
نامگذاری محلات و حفظ عناوین تاریخی، برنامه ریزی برای ساماندهی 
تابلوهای تبلیغات شهری، طراحی سامانه های مطالبات تابلوهای سردر 
اصناف، نهال گــذاری با یو.تــی. ام، انتخاب پایه چراغ هــای دومنظوره 
جهت نصب در پیاده راه ها از فعالیت های ســه ماهه این ســازمان بوده 
است.محمدپور همچنین درباره اقدامات این ســازمان برای عید نوروز 
تصریح کرد: تولید ۷۰ هزار گلدان نشــاء گل داوودی، کاشت بیش از ۱۰۰ 
هزار درختچه زینتی در میدان ها و بوســتان ها در انتخاب رویکرد گلکاری 

در این فضاها، جایگزینی گیاهان پوششــی با چمن، قلمه زنی در فضای 
یک هزار و ۴۰۰ متر مربعی، کاشــت بیش از ۴۰ هزار جعبه نشــاء فصلی 
در خزانه و بهســازی چندین بوســتان و میدان برای نــوروزی متفاوت 
برنامه ریزی و انجام شده است.وی بیان کرد: در موضوع ساخت المان ها 
نیز برنامه ریزی هایی برای برگزاری رویدادهایی مثل ســمپوزیوم شب 
یلدا برای ساخت ۱۲ المان انار، ســمپوزیم نوروزی کاشان با ساخت ۱۰ 
عدد از ریتون های ســیلک، ســاخت المان های انتزاعی برای نصب در 
لچکی های فاقد فضای سبز و المان مادر برای نصب در ورودی بلوار مادر 

صورت گرفته است.
شهردار کاشــان اضافه کرد: المان حجاب ساخته هنرمند حسین اکرمی 
هم همزمان با تولد حضرت زهرا )س( قرار است در میدان حجاب واقع در 
خیابان امیر المومنین )ع( نصب شود.محمدپور ادامه داد: جشن آئینی 
سنتی شب یلدا با حضور هنرمندان کشــوری به مدت دو شب در میدان 
کمال الملک با مشارکت مالی بخش خصوصی برگزار می شود و همزمان با 
این برنامه این میدان به مرکز آفرینش های هنری و گالری گردی کاربری 
پیدا می کند.وی تصریح کرد: ســمپوزیوم آجر برای اولین بار در کشور با 
حضور هنرمندان و معماران برجسته کشور در سال آینده برگزار خواهد شد، 
در این رویداد از ۱۰ هنرمند بزرگ کشور برای ساخت المان های آجری با 

موضوع احیای دروازه های قدیم شهر دعوت می شود.

فرمانده ناحیه مقاومت بســیج اردستان گفت: از 
ابتدای سال جاری تاکنون بیش از ۴۰ مورد جهیزیه 

به نوعروسان مستعد اهدا شده است.
روح ا... صنعتکار در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: 
یکی از موضوعاتی که بســیج و ســپاه به آن توجه 
می کنند موضوعاتی اســت که با معیشت و اقتصاد 
مــردم ارتباط دارد که بــا عناوین و مناســبت های 
مختلف بین نیازمندان توزیع می شــود.وی با بیان 
اینکه از ابتدای سال جاری تاکنون بیش از ۴۰ مورد 
جهیزیه به نوعروسان مستعد اهدا شده که هشت 
مورد آن در هفته بسیج امســال بوده است، افزود: 
هزینه هر کدام از سری جهیزیه ها حدود ۵۰۰ میلیون 
تومان می شــود.فرمانده ناحیه مقاومت بســیج 
اردستان، تصریح کرد: با هماهنگی های انجام شده 
اکیپ ۸۰ نفره پزشــکی با همکاری بســیج و گروه 

جهادی دانشگاه بقیه ا... روزهای پنجشنبه و جمعه 
هفته جاری در شهرستان اردستان حضور خواهند 
یافت. این گروه جهادی که متشکل از متخصصان 
داخلی، زنان و زایمان، رادیولــوژی، قلب و عروق، 
دندانپزشــکی و... خواهند بود بیشتر در مناطق کم 
برخوردار شهرستان خدمات پزشکی و بهداشتی ارائه 
می دهند.صنعتکار با بیــان اینکه با هماهنگی های 
انجام شده کاروان شــهدا با عنوان »کاروان اهالی 
بهشت« وارد شهرســتان اردستان می شوند، گفت: 
این کاروان حامل پیکرهای مطهر ۱۲ شــهید گمنام 
است که در قالب یک دستگاه تریلر حامل ۱۰ شهید 
گمنام و یک دستگاه خودروی اَرَس حامل ۲ شهید 
گمنام خواهد بود.وی افزود: برنامه ریزی های لازم 
برای هر چه بهتر برگزاری مراســم استقبال در شهر 
اردستان، سپس زواره و بعد از آن مهاباد انجام شده 

اســت. تلاش خواهیم کرد دو شهید این کاروان در 
۹ روستای شهرستان تشییع شوند تا ساکنان این 

مناطق هم از کاروان شهدا بی بهره نمانند.
فرمانده ناحیه مقاومت بســیج اردســتان گفت: با 
حمایت های انجام شــده تعدادی از معاونت های 
سپاه اردستان در جشنواره مالک اشتر که نمایندگان 
و مدیران ارشــد ۳۳ ناحیه ســپاه اســتان حضور 
داشتند، رتبه های برتر را کسب کردند.سپاه اردستان 
در شــش  ماهه اول امســال نیز رتبه اول استان را 

کسب کرده است.

 اهدای 40 سری جهیزیه به نوعروسان توسط سپاه اردستان

 معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی کاشان خبر داد:

افزایش 50 درصدی اهدای عضو در کاشان نسبت به سال گذشته
معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی کاشان گفت: شاخص اهدای عضو در کاشان از ابتدای امسال تاکنون نسبت به مدت مشابه در سال گذشته ۵۰ درصد افزایش 
یافت.عباس آزادی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، درخصوص آمار اهدای عضو در کاشان اظهار کرد: با ایثارگری و اعلام رضایت خانواده های اهداکننده مرگ مغزی 
و تلاش نیروهای بخش اهدا در دانشگاه علوم پزشکی کاشان، بیمارستان ها و واحدهای شناسایی و فراهم آوری اعضای پیوندی، امسال سه نفر اهدای عضو در 
کاشان داشته ایم.وی افزود: از میان اهداکنندگان عضو، یک نفر زن و ۲ نفر مرد بوده اند، این افراد در رده سنی ۲۰ تا ۴۰ ساله بودند.معاون درمان دانشگاه علوم 
پزشکی کاشان بیان کرد: شاخص تعداد اهدای عضو در یک میلیون نفر ) PMP ( از ابتدای امسال تاکنون به ۱.۲ درصد رسیده که سال گذشته این عدد ۰.۶ بود؛ 
براین اساس شاخص اهدای عضو نسبت به مدت مشــابه سال قبل ۵۰ درصد افزایش یافته است. آزادی خاطرنشــان کرد: جمعیت نزدیک به ۵۰۰ هزار نفری 

شهرستان های کاشان و آران و بیدگل، تحت پوشش خدمات بهداشتی و درمانی دانشگاه علوم پزشکی کاشان قرار دارد.

خبر روز

عکس خبر

کشت بذر باریجه 
در 290هکتار از 
عرصه های ملی 
کاشان آغاز شد

رییــس اداره منابــع طبیعــی و 
آبخیزداری شهرستان کاشان گفت: 
کشــت بذر گیاه صنعتی باریجه در 
سطح ۲۹۰هکتار از عرصه های ملی و 
طبیعی روستاهای اسحاق آباد،مرق 
و ویدوجا شهرستان کاشان آغاز شد.

شهردار نجف آباد:

تکمیل پروژه های نیمه تمام در اولویت شهرداری است
شهردار نجف آباد با بیان اینکه تکمیل پروژه های نیمه تمام در اولویت است، گفت: لکه گیری و روکش 
آسفالت معابر مناطق پنج گانه با اعتبار ۴۵ میلیارد تومان، شهریور سال جاری اجرا شد.عبدالرسول 
امامی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا در اصفهان، اظهار کرد: از اسفندماه سال ۱۴۰۱ تا آذر سال جاری در 
مناطق پنج گانه شهری نجف آباد، ۵۴ پروژه عمرانی با اعتباری بالغ بر دو هزار میلیارد تومان افتتاح یا 
کلنگ زنی شده است.وی با بیان اینکه با بررس های صورت گرفته در مناطق پنج گانه شهری خدمات 
همه جانبه به صورت عادلانه توزیع شده است، افزود: تکمیل پروژه های نیمه تمام و تعریف پروژه های 
شاخص و محله محور در هر منطقه در اولویت قرار دارد.شهردار نجف آباد خاطرنشان کرد: اسفند ۱۴۰۱ 
همزمان با روز گرامیداشت حماسه و ایثار مردم نجف آباد، هشت پروژه شاخص از جمله پل و مسیر 
گردشگری کوچه باغ زندگی، بلوار آیت ا... امینی، بهســازی خانه تاریخی آیت ا... عالم نجف آبادی 
)خانه علم(، مجموعه پردیس سینمایی خارون و بیش از ۵۰ پروژه محله محور با اعتباری بالغ بر ۸۷۰ 
میلیارد تومان افتتاح شد.امامی اضافه کرد: پروژه مشارکتی خانه کشتی ایثار شهرداری نجف آباد به 
عنوان بزرگ ترین و مجهزترین خانه کشتی استان اصفهان در زمینی به مساحت دو هزار مترمربع دارای 
امکاناتی همچون سالن تخصصی کشتی، خوابگاه ورزشکاران، سونا و سالن بیلیارد، سالن آموزش و 
ماساژ، آمادگی جسمانی و بدنسازی اردیبهشت ماه سال در منطقه پنج شهری به بهره برداری رسید.
وی با اشاره به اینکه ۹ پروژه شاخص با اعتبار ۱۰۰ میلیارد تومان در تیرماه و ۹ پروژه محله محور با هزینه 
۸۰ میلیارد تومان در مردادماه افتتاح شد، گفت: با اعتباری بالغ بر ۴۵ میلیارد تومان لکه گیری و روکش 
آسفالت معابر مناطق پنج گانه شهری شهریورماه سال جاری اجرا شد.شهردار نجف آباد از کلنگ زنی 
سالن ورزشی پارک فیروزه و مجموعه پروژه های سازمان آرامستان های شهرداری نجف آباد خبر داد 
و افزود: پروژه های عمرانی شاخص مانند ساماندهی خیابان های شهید سمندری، خرم غربی، بلوار 

توحید غربی به ارزش ۸۷ میلیارد تومان در آذرماه امسال به بهره برداری رسید.
 

برگزاری سمپوزیم آجر برای نخستین بار در کشور در کاشان
رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شــهرداری کاشــان از برگزاری برگزاری سمپوزیم آجر برای 
نخستین بار در کشور در کاشــان خبر داد.حمیدرضا ممیز در جمع اعضای شورای اسلامی شهر کاشان، 
بیان کرد:  از ابتدای دی ماه، نگهداشت فضای سبز شهری در قالب استفاده از چندین شرکت پیمانکاری 
بومی و غیربومی برای مناطق پنجگانه به بخش خصوصی واگذار می شود تا با استفاده بهینه از نیروهای 
کارگری عملکرد بهتری در وضعیت نگه داشت فضای سبز داشته باشیم.وی در خصوص اقدامات اخیر 
سازمان سیما، منظر و فضای سبز خاطرنشــان کرد: علاوه بر تغذیه گیاهی، واکاوی فضای سبز، مبارزه 
با آفات، ارتقای وضعیت تاسیســات پارک ها و میادین، در موضوع مبلمان پارک ها و میدان ها مناقصه 
قرارداد پنج میلیارد تومانی برای خرید کفپوش های استاندارد یک تکه، آلاچیق، فلاورباکس و ...با بخش 
خصوصی انجام شده است.رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری تصریح کرد: پیگیری 
جلسات هم اندیشی نام گذاری محلات و حفظ عناوین تاریخی، برنامه ریزی برای ساماندهی تابلوهای 
تبلیغات شهری، طراحی سامانه های مطالبات تابلوهای سردرب اصناف، نهال گذاری با یو.تی.ام، انتخاب 
پایه چراغ های دومنظوره جهت نصب در پیاده راه ها از فعالیت های ســه ماهه این سازمان بوده است.
ممیز همچنین درباره اقدامات این سازمان برای عید نوروز، گفت: تولید ۷۰ هزار گلدان نشای گل داوودی، 
کاشت بیش از ۱۰۰ هزار درختچه زینتی در میدان ها و بوستان ها در انتخاب رویکرد گل کاری در این فضاها، 
جایگزینی گیاهان پوششی با چمن، قلمه زنی در فضای هزار و ۴۰۰ متر مربعی، کاشت بیش از ۴۰ هزار 
جعبه نشای فصلی در خزانه و بهسازی چندین بوستان و میدان برای نوروزی متفاوت برنامه ریزی و انجام 
شده است.وی بیان کرد: در موضوع ساخت المان ها نیز برنامه ریزی هایی برای برگزاری رویدادهایی مثل 
سمپوزیوم شب یلدا برای ساخت ۱۲ المان انار، سمپوزیم نوروزی کاشان با ساخت ۱۰ عدد از ریتون های 
سیلک، ساخت المان های انتزاعی برای نصب در لچکی های فاقد فضای سبز و المان مادر برای نصب در 

ورودی بلوار مادر صورت گرفته است.

با مسئولان

 شهردار نجف آباد:

20 هزار دانش آموز 
نجف آبادی مهارت های 
شهروندی را فرا می گیرند

شــهردار نجف آبــاد گفت: در ســال تحصیلی 
فعلی ۲۰ هزار دانش آموز این شهر مهارت های 
شهروندی را در قالب طرح »مدرسه شهروندی« 
فرا می گیرند.عبدالرسول امامی، در رونمایی از 
پوستر طرح »مدرسه شــهروندی« با اشاره به 
ضرورت آموزش مفاهیم شهروندی در سنین 
کودکی و نوجوانی، اظهار کرد: زندگی اجتماعی 
نیازمند فراگیری مهارت ها و مفاهیم مرتبط با 
جامعه اســت که این اقدام در کیفیت زندگی 
و کاهش ناهنجاری ها تاثیــر می گذارد.وی با 
بیان اینکه آموزش مهارت های شــهروندی در 
راستای تحقق شهروند نمونه صورت می پذیرد، 
افزود: این دسته از مهارت علاوه بر تاثیر زندگی 
شهروندی بر تعاملات، کیفیت و ارتقای زندگی 
فردی و اجتماعی افراد نیز موثر است.به گزارش 
ایســنا، شــهردار نجف آباد ادامه داد: زندگی 
شهروندی مستلزم فراگیری مهارت های فردی 
و اجتماعی بــوده و اگر سیاســت ها معطوف 
به تمرکز بر آموزش افراد از سنین پایین باشد 
آنگاه تاثیرپذیری آن بیشتر خواهد بود.امامی 
با اشاره به اینکه مدیریت شهری در نجف آباد در 
قالب طرح های فرهنگی و اجتماعی بر آموزش 
شهروندان در این حوزه تمرکز کرده، خاطرنشان 
کرد: طرح مدرسه شهروندی از سال گذشته در 
مدارس این شهر آغاز شده که ۱۵ هزار دانش آموز 
در قالب پوشــش این طرح مفاهیم مرتبط با 
زندگی شــهری را پارســال فراگرفتند.شهردار 
نجف آباد، گفت: بر اساس آمار دانش آموزی و 
پوشش بیشتر طرح، آموزش ۲۰ هزار دانش آموز 
برای ســال جاری پیش بینی می شــود.وی، 
مهارت در برخورد با حوادث و ایمنی و پیشگیری 
از آسیب های اجتماعی و همچنین موضوعات 
مرتبط با مصــرف بهینه انــرژی، حفظ محیط 
زیست، مسئولیت پذیری شهروندی، مراقبت از 
اموال عمومی، ارتباط موثر با دیگران، حمل ونقل 
عمومی، پسماند و بازیافت، پارک ها و فضای 
سبزو...را از جمله سرفصل های آموزش طرح 

مدرسه شهروندی اعلام کرد.

اخبار

استان

فرماندار نایین:
مقام و حیات مان را مدیون 

خون شهدا هستیم
فرماندار شهرســتان نایین گفت: اگر شــهدا 
جان خــود را فدا نکرده بودنــد هیچ یک از ما 
امروز در این مناصب و پشت این میزها حضور 
نداشــتیم و مقام و حیات مان را مدیون خون 
شهدا هستیم.به گزارش خبرنگار مهر، محمد 
کریمی در جلسه شــورای هماهنگی و برنامه 
ریزی حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس 
با موضوع هماهنگی و برنامه ریزی اســتقبال 
از کاروان اهالی بهشــت در شهرستان نایین 
اظهار کرد: این جلسه، جلسه متبرکی است که 
در ایام شــهادت حضرت فاطمه )س( شاهد 
تشییع شهدا در شهرستان نایین خواهیم بود.

وی ادامــه داد: امروز دور هم جمع شــده ایم 
تا از برکت وجود شــهدا ما نیز بهــره ای ببریم 
و خود را در این برنامه ســهیم کنیم چرا که کار 
تشــییع شــهدا هیچگاه روی زمین نمی ماند 
و به بهترین نحو این گونــه برنامه ها به برکت 
خود شهدا انجام می شود.فرماندار شهرستان 
نایین خاطرنشان کرد: اولین وجه این موضوع 
این اســت که اگر شــهدای عزیز جان خود را 
فدا نکرده بودند هیچ یک از مــا امروز در این 
مناصب و پشــت این میزها حضور نداشتیم 
و از سمت اداری تا حیات مان را مدیون خون 
شهدا هســتیم.وی افزود: در برهه ای خاص 
قرار داریم و در زمان های مختلف شهدا کمک 
کردند و فضا را تغییر دادنــد؛ ما نیز باید از این 
فرصت برای انســجام، هم افزایی و خدمت 
بهتر و بیشتر استفاده کنیم؛ بنده از مردم عزیز 
و شریف و شهید پرور شهرستان نایین دعوت 
می کنیم در ایــن برنامه معنوی کــه در واقع 
شــهدا میزبان ما خواهند بود و مــا به عنوان 
میهمان آنها خواهیم بود با حضور خود بار دیگر 
با آرمان های شــهدا و نظام مقدس جمهوری 
اســلامی و مقام عظمای ولایت تجدید میثاق 

کنیم.
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پیش بینی بازار مسکن در ماه های آینده از زبان عضو هیئت رییسه اتحادیه 

مشاوران املاک:

ان شاء ا... راه می افتد!
عضو هیئت رییسه اتحادیه مشاوران املاک گفت: در سال های اخیر برخی واحدهای مسکونی ظاهرا 
برای فروش با چندین برابر نرخ متعارف آگهی می شــد. با بررسی موضوع متوجه شدیم واحدهای 
مدنظر متعلق به بانک هاســت که صرفا برای آلارم افزایش قیمت بود، نه برای فروختن.به گزارش 
تجارت نیوز، مهدی کرباسیان اظهار کرد: بررسی روند بازار مســکن در چهار دهه اخیر نشان می دهد 
که تحرکات بازارهای طلا و ارز بر بازار مسکن تاثیر زیادی دارد. اگر فردا قیمت دلار کاهش یابد قیمت 
مسکن نیز متعاقبا پایین می آید. اگر هم بیان شود که دلار روند رو به بالایی را طی می کند، فعالان بازار 
ملک به این نتیجه می رسند که قرار است بازار راه بیفتد و این اصلا خوب نیست.وی افزود: عامل دیگر 
به عدم تعادل بین عرضه و تقاضا بر می گردد. یکی از دلایل نوسان شدید بازار مسکن از سال ۱۳۹۷ به 
بعد کمبود ساخت و ساز است که من اعتقاد به ترک فعل دولت قبل دارم.عضو هیئت رییسه اتحادیه 
مشاوران املاک، احتکار مسکن را از دیگر عوامل به هم خوردن تناسب عرضه و تقاضا دانست و گفت: 
در حال حاضر تعداد قابل توجهی واحد مسکونی توسط بانک ها احتکار شده است. بانک ها اقدام به 

بنگاه داری می کنند که این مسئله اثرات مخربی بر اقتصاد مسکن دارد.

اگر بانک ها آپارتمان های خود را عرضه کنند بازار مسکن راه می افتد
وی توضیح داد: در حال حاضر در شــهر تهران چندین هزار آپارتمان در اختیار بانک هاست که اگر این 
واحدها را عرضه کنند بازار مســکن راه می افتد. این قیمت های نجومی و کذایی مسکن که بعضا در 
سایت ها مشاهده می شود مربوط به واحدهای متعلق به بانک هاست. اگر متعلق به شخص حقیقی و 
فروشنده واقعی باشد بالاخره آن فرد مجبور است با نرخ عرف منطقه واحد خود را بفروشد. اما می بینیم 
که آگهی برخی واحدهای مســکونی چندین برابر قیمت منطقه مدام تکرار می شود. وقتی قضیه را 
پرس وجو می کنیم متوجه می شویم واحد مدنظر متعلق به یکی از بانک هاست که آن را برای نفروختن 
آگهی کرده و صرفا قصد قیمت سازی دارد. البته طی  دو سال اخیر که دولت بانک ها را از بنگاه داری منع 

کرده، تا حدودی دست بانک ها از بخش مسکن، ساخت و ساز و بخر و بفروشی کوتاه شد.

در سایت های فروش مسکن قیمت سازی می شود
کرباسیان، قیمت ســازی در  ســایت ها و پلتفرم های فروش ملک را از دیگر عوامل افزایش قیمت 
مسکن دانست و گفت: زمانی در سراسر کشور مشاوران املاک مبنای تعیین قیمت بودند. کسی که 
می خواست خانه ای بخرد یا بفروشد از مشــاور املاک محله قیمت می گرفت. اما در حال حاضر به 
این صورت است که فروشنده به ســایت نگاه می کند که عمدتا قیمت سازی شده است. بعد از روی 
قیمت سازی سایت ها نرخ درمی آورد و مقداری هم خودش اضافه می کند.وی اظهارکرد: الان شرایط 
به گونه ای است که فروشنده به بنگاه قیمت می دهد و از بنگاه قیمت نمی خواهد. وقتی مشاور املاک، 
قیمت اعلامی فروشنده را به خریدار می گوید می شود مقصر تلاطمات بازار مسکن. بعد به ذهن شان 
می رسد که  کمیسیون مشاوران املاک را کم کنند.نایب رییس کمیسیون تخصصی مشاوران املاک 
اتاق اصناف ایران یادآور شد: ممکن اســت گفته شود که آگهی های درج شــده در سایت ها توسط 
مشاوران املاک ارائه می شود. راه حل این است که اتحادیه املاک در این فرآیند مداخله کند. مثلا در 
فلان اپلیکیشن به اتحادیه دسترسی داده شود تا قیمت گذاری مسکن را متناسب با موقعیت، امکانات 
و دیگر مولفه ها انجام دهد. در واقع اتحادیه نرخ را تعیین کند و به متعاملین یا مشاوران املاک اجازه 
دهد با همان نرخ بر روی فایل مورد نظر کار کنند.کرباسیان درباره پیش بینی بازار مسکن گفت: خوش 
بین هستم که ان شاءا... بازار راه بیفتد. اگر بازارهای موازی کنترل شود، زمین به میزان کافی در اختیار 
بخش خصوصی قرار گیرد و بانک ها از دخالت در بازار مسکن دست بردارند می توان به افزایش عرضه 
امیدوار بود. زمانی که عرضه زیاد شود قیمت نیز فروکش می کند و متقاضیان مصرفی می توانند خانه دار 
شوند. در آن صورت رونق غیرتورمی بازار مسکن محقق خواهد شد که امیدواریم تا پایان امسال و اوایل 

سال آینده این اتفاق رخ دهد.

استاندار اصفهان: نیمی از طرح تامین آب اصفهان از دریای جنوب تکمیل شده است؛

اندک اندک، اندکی آب می رسد!

استاندار اصفهان گفت: بر اساس بررسی های انجام شده در گذشته اجرای 
طرح تامین آب استان از دریای جنوب کشــور نیازمند صرف زمانی معادل 
۹ الی ۱۱ سال بود؛ اما توانستیم نیمی از این طرح را ظرف مدت یک سال و 
نیم تکمیل کنیم.به گزارش ایرنا از استانداری اصفهان، سیدرضا مرتضوی، 
در نشست با طلاب و فضلای اصفهانی مقیم استان قم، ضمن تسلیت ایام 
فاطمیه، با اشاره به توسعه و پیشــرفت های کشور، گفت: ایران اسلامی در 
عرصه های مختلف پیشــرفت های عظیمی داشته  که عمده آن ها در مسیر 
ایجاد و توسعه زیرساخت هاست.وی ادامه داد: کشوری که یک روز حتی 
ســیم خاردار نیز به آن نمی فروختند، امروز به جایگاهی رســیده است که 
دشمنان نگرانند دیگر کشــورها از پهبادهای ایرانی استفاده کنند.استاندار 
اصفهان تصریح کرد: تمام این پیشرفت ها در شرایطی رقم خورده که دشمن 
همواره به دنبال توطئه و فتنه علیه جمهوری اسلامی بوده است.وی با بیان 
اینکه رسالت حوزه های علمیه، راهبری و هدایت جامعه و مردم است، گفت: 
آن چه ما را در دفاع مقدس پیروز کرد معارفی بــود که از حوزه های علمیه، 

در جامعه ترویج شد.
وی ادامه داد: چهار چالش اساســی در مســیر حرکت اســتان اصفهان را 
شناسایی کرده ایم، دغدغه نخست استان مسئله آب است که ناشی از سوء 
مدیریت در دولت های گذشته بوده است.مرتضوی با اشاره به اینکه در این 
راستا قرارگاه آب استان شکل گرفته است، بیان کرد: در این قرارگاه از تمام 

ظرفیت های مطالعاتی، پژوهشی و تحقیقاتی استان و کشور استفاده شده 
است.استاندار اصفهان افزود: چالش دوم استان بحث آلودگی هواست و 
این چالش موجب شده هرساله بخشــی از سرمایه های اجتماعی استان 
 از دســت برود که در راســتای رفع آن نیز، برنامه هایی تدویــن و در حال

 اجراست.
وی با اشاره به اینکه ۱۲ پیشران اقتصادی برای استان تعریف شده است، 
مطرح کرد: در دولت ســیزدهم بیش از ۴۷۰ واحد راکد اســتان به چرخه 
تولید بازگشته است.مرتضوی با بیان اینکه برخی از مسائل استان بیش از 
۱۲ ســال بلاتکلیف بوده، عنوان کرد: بسیاری از این مسائل در طول ۲ سال 
فعالیت دولت ســیزدهم تعیین تکلیف شده اســت.وی با اشاره به اینکه 
نرخ بیکاری استان اصفهان در ۲ سال گذشــته بیش از سه درصد کاهش 
داشته است، ادامه داد: استان اصفهان توانسته بسیاری از رتبه های نخست 
اقتصادی در کشور را به خود اختصاص دهد.استاندار اصفهان با بیان اینکه 
۵۸ چالش فرهنگی و اجتماعی استان اصفهان شناسایی شده است، گفت: 
این چالش ها نیز اولویت بندی شــده و برنامه هایی برای حل آن ها درحال 
تدوین است.به گزارش ایرنا، اســتان اصفهان ۲۸ شهرستان و حدود پنج 
میلیون و ۳۰۰ هزار نفر جمعیت دارد که افزون بر ۸۰ درصد از آنها در شهرها 
زندگی می کنند.این استان در سال های اخیر از کم آبی و خیزش گرد و خاک 

در اثر خشک شدن زاینده رود و تالاب گاوخونی رنج می برد.

رییس کمیسیون معدن اتاق بازرگانی اصفهان گفت: 
میزان آلودگی معادن از میزان آلودگی ویلاسازی ها 
بسیار کمتر است.به گزارش خبرنگار مهر، حسام الدین 
فرهادی نسب در نشســت خبری، اظهار کرد: معدن 
کارانی که در ۲۰۰ و ۳۰۰ کیلومتر اصفهان زندگی می کنند 
و بیشــترین انس را با طبیعت دارنــد دنبال تخریب 
نیستند.وی اضافه کرد: اما ذات معدن تخریب است و 
به دنبال تخریب سازندگی است مشابه عمل جراحی 
که با انجام آن تومور برداشته و زندگی به بیمار بخشیده 
می شــود.رییس کمیســیون معادن اتاق بازرگانی 

اصفهان بیان کرد: در تبصره ۱۴ ماده قانونی مشخصا 
آمده اســت که ۱۵ درصد از حقوق دولتی که پرداخت 
می شود باید صرف زیر ساخت ها و جاده ها و اموری 
که مربوط به آن منطقه هست با اولویت در آن منطقه 
شود و ۱۲ درصد دیگر را از مبلغ پرداختی برای احیا و 
بازسازی بخش منابع طبیعی و محیط زیست منطقه 
صرف شود که آن بخش را ما می پردازیم و باید منابع 
طبیعی و سازمان برنامه و بودجه و استانداری پاسخ 

دهند که چرا هزینه نشده است.
وی تصریح کرد: ســازمان برنامه و بودجه در شورای 
معــادن از ارگان هــای مربوطــه خواســتند که این 
هزینه های برگــردد؛ اما این اتفاق صــورت نگرفت.
فرهادی نسب گفت: در دنیا بازسازی معادن را داریم 
ولی  در ایــران چنین چیزی وجود نــدارد هیچ گونه 

برنامه مدونی از طرف نه ســازمان محیط زیســت و 
نه منابــع طبیعی برای بازســازی نیســت.خود آنها 
هم نمی دانند و صرفا مانع می شــوند.وی افزود: کل 
مناطق تحت پوشش محدوده های معدنی که شامل 
معادن و برداشت می شود کمتر از ۷ درصد مساحت 
کل کشور است.  فرهادی نســب گفت: از رژ لب زنان 
تا تیرآهنی که در ساختمان ها به کار می رود از معادن 
استفاده می شود، چطور چنین شغلی با طیف گسترده 
را می خواهید محدود کنید.وی بیان داشت: سیاست 
اشــتباه دیگری که از سوی محیط زیســت و منابع 
طبیعی شاهدیم اینکه دلیل بسیاری از فرونشست ها 
در بیابان های اطراف اســتان به خاطر کاشت درخت 
طاق و گز است که یکی از عوامل خرابی محیط زیست 

به شمار می رود.

 رییس کمیسیون معدن اتاق بازرگانی اصفهان:

میزان آلودگی معادن کمتر از ویلاسازی هاست

خبر روز

در گفت وگو با کارآفرین اصفهانی مطرح شد:

اصلی ترین مشکلات تولیدکنندگان در قطب صنعت کشور
 ظرفیت تولید در صنایع بالادستی چندان وابستگی به واردات ندارد و در شرایط فعلی به 
دلیل عدم سرمایه گذاری و عدم پیشرفت و بهره وری در وضعیت اشباع قرار  گرفته و 
امکان افزایش ظرفیت تولید برای آنها کمتر است؛ اما در سوی دیگر قضیه، صنایع پایین دستی هستند 
که می توانند با هزینه کمتری ارزآوری بیشتری داشته باشند و به تولید و اشتغال کمک کنند.بنابراین 
حمایت از مدیران بومی، کارآفرینان و تولیدکنندگان نه تنها می توانــد در عرصه تولید موفقیت های 
روزافزونی را به ارمغان بیاورد؛ بلکه از خام فروشی جلوگیری کرده و سبد صادراتی ما را از تولیدات بومی 
در حوزه صنایع پتروشیمی پر خواهد کرد و حداکثر سود را عاید کشور می کند.در این رابطه گفت و گویی 
داشتیم با علی جنت، کارآفرین اصفهانی و عضو هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان لوله و اتصالات پی 

وی سی ایران که دو دهه است در عرصه صنعت و تولید فعالیت می کند.
*به عنوان یک تولید کننده که 20 سال است در این حیطه مشغول به کار هستید؛ اصلی ترین مشکلات 

تولیدکنندگان در قطب صنعت کشور چیست؟ 
بخش اعظمی از تولیدکنندگان به خصوص در حیطه پتروشیمی و پلیمر در شرایط امروز با مشکلات 
جدی در این عرصه روبه رو هســتند.با وجود اینکه اکثر مواد اولیه داخلی اســت یکی از اصلی ترین 
مشکلات بحث عرضه است که باعث رقابت در بورس می شــود و با اینکه نفت و پتروشیمی داریم؛ 
اما تولید کننده ما زیر بار انبوهی از مشکلات است و باید با قیمت های بالایی مواد اولیه خود را تامین 
کند.این در حالی است که با توجه به انحصار این مواد اولیه در دست یک یا چند پتروشیمی داخلی، 

هیچگونه پاسخگویی در زمینه مشکلات کیفی مواد اولیه هم وجود ندارد.
* در این میان آیا دولت چوب لای چرخ تولیدکننده می اندازد و یا مشــکلات دیگری است که این 

وضعیت را به وجود آورده است؟
مشکل اصلی عدم برنامه ریزی مناسب است؛ در این زمینه دولت باید در برنامه های خود مشورت و 
نظرخواهی از انجمن ها و صنایع پایین دستی را نیز بگنجاند؛ اما این اتفاق نمی افتد در صورتی که اگر 
دولت برنامه های اقتصادی خود را با مشورت با تشکل ها و انجمن ها پیش ببرد؛ می توانیم اقتصاد 

بهتری را رقم بزنیم.
* شما از معضل تامین مواد اولیه گفتید؛ چرا در قطب صنعت کشور که ما چندین کارخانه تولید مواد 

اولیه پلیمری داریم باز هم با این مشکل روبه رو هستیم؟
ببینید هر چه دسترسی به مواد اولیه سخت تر باشد و گران تر پای تولید کننده دربیاید او مجبور می شود 
که کیفیت را پایین بیاورد که این مساوی است با کاهش توان صادراتی.در حال حاضر ما به عنوان تولید 
کننده مجبوریم مواد اولیه را بالاتر از قیمت جهانی بخریم و این در حالی است که رقبای ما مثل ترکیه 
جای ما را در بازارهای صادراتی گرفته اند به این خاطر که مواد اولیه با کیفیت تر و ارزان تر و تکنولوژی 
روز دنیا را در اختیار دارند و در نتیجه با قیمت رقابتی و کیفیت بالا کم کم جای ما را در بازارهای صادراتی 

گرفته اند.
* آیا این مشکلات باعث نشده که به تعدیل نیرو روی بیاورید؟

سعی کرده ایم که تعدیل نیرو نداشته باشیم اما این مشکلات باعث کند شدن روند پیشرفت ما می 
شود و موانعی را در توسعه و پیشرفت ما ایجاد می کند به طوریکه ما ره دو ساله را باید ۱۰ ساله طی کنیم.

* در حال حاضر اصفهان رتبه چندم را در بین مابقی شهرهای کشور در زمینه تولید pvc دارد؟
 اصفهان رتبه اول را چه از لحاظ تعداد تولیدکننده و تیراژ تولید و چه از نظر تنوع و کیفیت در اختیار دارد 

و می توان گفت که این استان پتانسیل های زیادی در این زمینه دارد.
* راهکاری که می توان برای تولید و اشتغال زایی بیشتر به خصوص در حوزه صنایع پایین دستی ایجاد 

کرد، چیست؟ آیا دولت باید حمایت کند یا بانک ها باید همکاری بیشتری داشته باشند؟
همه اینها باید دست به دست هم بدهند، از یک ســو بانک ها باید منطقی و معقول باشند و از سویی 
دیگر دولت این انحصار را از صنایع پتروشــیمی بردارد چرا که با عرضه کــم در بورس کالا باعث ایجاد 

رقابت می شوند.

گزارش 

 رییس اتحادیه گوشت قرمز اصفهان:گفت و گو

در فصل سرما قیمت گوشت قرمز گران تر می شود
رییس اتحادیه گوشت قرمز اصفهان بابیان اینکه  طی دو و ماه نیم اخیر قیمت هر کیلو گوشت ۴۶۰ هزار تومان بود، گفت: در حال حاضر قیمت به ۴۸۰ هزار تومان 
رسیده است.امیرحســین بنائیان مفرد در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: قیمت گوشت قرمز با دام زنده ارتباط مستقیم دارد با گرانی دام زنده نرخ گوشت 
هم گران می شود.طی چهار سال اخیر با توجه به خشکسالی ها و کمبود نهاده ها تعداد دام مولد هم کمتر شد که این موضوع بر قیمت ها اثرگذار است.وی افزود: 
از طرفی هم به طورمعمول فصل سرما، زمان زایش دام نیست و از این رو عرضه کمتر می شــود.رییس اتحادیه گوشت قرمز اصفهان گفت: گرانی گوشت قرمز، 
هرساله در این زمان به دلایل اشاره شده اتفاق می افتد و البته تغییر قیمت ها قابل پیش بینی هم نیست.به گفته بنائیان، باوجود گرانی گوشت و کاهش مصرف از 
۱۲ کیلوگرم در سال به پنج کیلوگرم، در برابر عرضه دام، تقاضا بیشتر است و این ناهم خوانی در عرضه و تقاضا قیمت را افزایش می دهد.وی اظهار کرد: اگر واردات 
گوشت به میزان کافی انجام گیرد به تقاضای بازار پاسخ داده خواهد شد.رییس اتحادیه گوشــت قرمز اصفهان بابیان اینکه در ۲ و ماه نیم اخیر قیمت هر کیلو 

گوشت ۴۶۰ هزار تومان بود، گفت: فعلا قیمت به ۴۸۰ هزار تومان رسیده است.

گواهی اسقاط تاکسی 
 ها 210 میلیون

 تومان شد
در گذشته یک تاکســی دو گواهی 
اســقاط دریافت می کــرد که این 
گواهی ها عددی حدود ۷۰ میلیون 
نصیب دارنده تاکســی فرســوده 
می کرد؛ اما اکنون با تغییرات جدید 
این عــدد نزدیک بــه ۲۱۰ میلیون 
نصیب تاکسی فرســوده می کند، 
که با یک آورنده اندک شرایط برای 

نوسازی خودرو مهیا می شود.

عکس خبر

 نوسازی 170 هزار واحد 
مسکونی در 2 سال!

معاون وزیر راه و شهرســازی گفت: شــاهد 
افزایش سرعت نوسازی هستیم، به طوری 
که از متوســط ســالانه ۱۰ هزار واحد در دهه 
گذشته، نوسازی طی دو ســال اخیر به ۱۷۰ 
هزار واحد رسیده است.به گزارش تجارت نیوز، 
محمــد آیینی اظهــار کرد: پایــش عملکرد 
استان ها در نوسازی بافت فرسوده در تمامی 
استان انجام شــده و هم اکنون با مصوبات 
شورای  عالی شهرســازی و معماری ایران، 
عملکرد بیشــتر اســتان ها در اجرای بسته 
تشویقی نوسازی بافت فرسوده بهبود یافته 

است.
وی افزود: در ۵۷ شــهر بســته تشــویقی 
بومی شــده بازآفرینی شــهری مصوب در 
حال اجراست که سبب رشد در صدور پروانه 
ساختمانی شده اســت. هم اکنون نوسازی 
واحدهای مسکونی در بافت های فرسوده از 
مرز ۱۶۸ هزار واحد عبــور کرده که امیدواریم 
به زودی این رقم تا پایان سال جاری به ۲۰۰ 
هزار واحد برســد که در این ارتباط همکاری 
شهرداری ها باید تقویت شــود.معاون وزیر 
راه و شهرسازی با بیان اینکه بر اساس آمار، 
حدود ۲ میلیون و ۷۰۰ هــزار بنای ناپایدار در 
محدوده بافت های ناکارآمد وجود دارد که ۱۰ 
میلیون نفر در این بناها ساکن هستند، افزود: 
در صورت بی توجهی به این موضوع در صورت 
وقوع زلزله شــاهد بم دیگری خواهیم بود. 
بنابراین، چاره ای جز شتاب دادن به نوسازی 
مسکن در بافت های فرسوده شهری نداریم.

مدیرعامل شــرکت بازآفرینی شهری ایران 
تصریح کرد: بــرای این منظور و بر اســاس 
سند ملی بازآفرینی شهری باید سرانه های 
آموزشی، بهداشتی، ورزشی، انتظامی و غیره 
این محلات به متوسط ســرانه نقاط توسعه 
یافته همان شهر برسد. از سوی دیگر تامین 
خدمات زیرســاختی و روبنایی در محلات 
فرسوده منجر به ارتقای مرغوبیت لازم شده 
تا بخش خصوصی و تعاونی ها به نوســازی 
تشویق شوند و مسیر نوسازی هرچه سریع تر 

طی شود.

 جزئیات واگذاری 51 
 درصد سهام پرسپولیس

 و استقلال اعلام شد
ســازمان خصوصــی ســازی بــا صدور 
گــذاری ۵۱  اطلاعیــه ای جزئیــات وا
درصــد ســهام دو باشــگاه فرهنگــی 
 و ورزشــی پرســپولیس و اســتقلال

را اعلام کرد.
به گــزارش ایســنا، ســازمان خصوصی 
سازی اعلام کرد: به استناد قانون اجرای 
سیاســت های کلی اصــل »۴۴« قانون 
اساســی، مصوبه هیئت واگذاری و سایر 
قوانین و مقررات مربوطــه، ۵۱ درصد از 
ســهام قابل واگذاری دو باشگاه فرهنگی 
و ورزشی پرسپولیس و استقلال با رعایت 
»دســتورالعمل اجرایــی روش انتخاب 
مشتریان راهبردی )استراتژیک( و احراز 
و پایــش اهلیت مدیریتــی در واگذاری 
ها« و از طریق فرابــورس عرضه و واگذار 

می کند.
بر اســاس اطلاعیه منتشــر شده، ارزش 
پایه سهام قابل عرضه باشگاه فرهنگی و 
ورزشی پرسپولیس ۲۱.۱۶۱.۰۴۷.۰۸۶.۹۰۰ 
ریال، معادل ۵.۳۶۲.۶۵۷.۶۵۰ سهم به 
صورت بلوکی )۵۱ درصد(، با قیمت تابلو 
فرابــورس »در روز عرضــه معادل قیمت 
پایانــی روز قبل از عرضه« بــه اضافه ۱۱۰ 
درصد به شرط آن که از مبلغ ۳.۹۴۶ ریال 

کمتر نباشد.
از ســویی دیگر، ارزش پایه ســهام قابل 
عرضه باشگاه فرهنگی و ورزشی استقلال 
۱۸.۵۰۲.۷۲۱.۶۱۳.۰۰۰ ریــال، معــادل 
۵.۵۰۳.۴۸۶.۵۰۰ سهم به صورت بلوکی 
 )۵۱ درصــد(، بــا قیمت تابلــو فرابورس

 »در روز عرضه معــادل قیمت پایانی روز 
قبل از عرضه« به اضافه ۱۱۰ درصد به شرط 

آن که از مبلغ ۳.۳۶۲ ریال کمتر نباشد.
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لباسهاییکهثبتملیشدهاند؛

زیبایی چشم نواز یک سنت

»مِکنِه«، »کژین شــوی«، »قردار شِــوال« و »ســرگیرا«، از جمله 
لباس های سنتی زنان عشایر سنگسر در استان سمنان هستند که با 
وجود اینکه امروزه کمتر مورد استفاده قرار می گیرند، اما برای حفظ و 

احیا در فهرست ملی میراث ناملموس ایران ثبت شده اند.
هانی رستگاران، مسئول ثبت میراث ناملموس استان سمنان درباره 
پوشاک سنتی ایل سنگسر به ایســنا گفت: پوشاک همچون زبان و 
خوراک معرف فرهنگ و اصالت هر قوم و ملتی اســت و از مهم ترین 
صورت های میراث مادی فرهنگ و سنتی است که نسبت به بسیاری 
دیگر از مصادیق میراث فرهنگی تاثیرپذیری بیشتری دارد و به همراه 
خود مجموعه ای از آداب و رفتارها را انتقال می دهد. »ایل سنگســر« 
بزرگ ترین ایل عشــایری استان سمنان اســت و لباس و پوشاک 
سنتی این ایل دارای تنوع و رنگ پردازی چشم نوازی است. حفظ این 
گنجینه و انتقال آن به نســل های بعد اگرچه با دشواری های زیادی 
همراه است، اما امری ضروری اســت و می تواند به معرفی بیش از 

پیش فرهنگ این منطقه کمک کند. 
وی افزود: اگرچه با توســعه شهرنشــینی و مدرنیته بسیاری از افراد 

توجه کمتری نســبت به داشــته های میراثی خود داشــته اند، اما در 
سال های اخیر به ویژه در بین عشایر سنگسر توجه به فرهنگ، آداب و 
رسوم، زبان، خوراک و همین طور پوشش اهمیت ویژه ای داشته است، 
به گونه ای که در سال های اخیر کژین )پیراهن ابریشمی سوزن دوزی 
شــده زنانه(، ســرگیرا )چادر بانوان سنگســری(، مکنه )شال بلند 
شماره دوزی شــده(، چنگوم )زیورآلات نقره ای( و کارتی )پوشــاک 
مردانه( در پرونده های جداگانه در فهرســت میراث ناملموس ایران 
به ثبت رســیده و کارگاه های تولید این محصولات دوباره احیا شــده 
است. مسئول ثبت میراث ناملموس سمنان ادامه داد: بر این اساس 
پوشاک زنان و مردان سنگســری با عناوین کارتی به شماره ۱۳۶۸، 
مهارت دوخت سنتی کژین شوی )لباس بانوان سنگسری( به شماره 
۱۳۶۶، چنگوم سازی به شماره ۸۷۹، سرگیرا یا سگیرا به شماره ۸۸۵، 
مهارت مکنه به شماره ۹۱۳ و مهارت شماره دوزی سنگسری به شماره 
۹۱۴ در فهرســت میراث ناملموس کشور به ثبت رسیده است.با توجه 
به پیشینه و قدمت پوشش و لباس در بین عشایر سنگسر و مجموعه 
لباس زنان که شــامل »مکنه«، »کژین شــوی«، »قردار شــوال« و 
»سرگیرا« است، رستگاران درباره جزئیات هر یک چنین توضیح داد:
»کژین شوی«: لباس نسبتا بلند ابریشــمی است که عموماً به رنگ 
قرمز بوده و تنها ویژگی بارز آن هنر ســوزن دوزی است که در قسمت 
پایینــی دامن و لبه های آســتین چشــم نوازی می کند. در بیشــتر 
نمونه های به جامانــده عرض قســمت ســوزن دوزی در حدود ٢۵ 
سانتی متر در نظر گرفته شده است. در لباس های بلند زنان زرتشتی 
اطراف یزد و میبد نیز چنین طرح هایی مشاهده می شود با این تفاوت 
که رنگ لباس زنان ایل سنگســر )کژین شــوی( عموما قرمز بوده و 
در کمتر مواردی از رنگ های زرد و ســبز بســیار کمرنگ نیز استفاده 

شده است.
»سرگیرا«: نوعی پارچه منحصر به فرد اســت کــه از رشته های بسیار 
ظریف پشم تهیه شــده و با هنر زنان بافنده ماهر ایل، رنگ آمیزی و 
بافته می شــود. از این پارچه برای تولید »چادر تن پوش بانوان ایل« 
اســتفاده می شــد. ویژگی این پارچه برخلاف ظاهر پشــمین و زبر، 

سهولت دید از پشت تار و پود آن و خنک بودن آن است.
»مَکَنِه«: شــال بلند ابریشــمی به طول تقریبی ســه متر اســت که 
ســطح آن را به طور کامل ســوزن دوزی می کنند. این ســرپوش از 
دوران باســتان در میان ایل معمــول بوده و بانوان سنگســری از آن 
اســتفاده می کردند. مَکنِه در میان زرتشــتیان مناطق مرکزی ایران 
)اطراف یزد( به »مَکنو« مشــهور بوده و شــاید واژه »مقنعه« معرب 

این واژه اســت. مَکنِه را طوری روی ســر قرار می دهنــد که میان آن 
مقابل چانه قــرار بگیرد و بانوان نوعروس جــوان و خانم های متاهل 
از مَکنه هایــی با پارچــه قرمز رنگ اســتفاده کــرده و دختران جوان 
 و خانم هــای مجرد از مکنــه با پارچه به رنگ ســفید و یــا کرم رنگ

 استفاده می کردند.
»قردار شِــوال«: دامن بلند و تیره رنگی اســت که انتهای پایینی آن 
با برش های اُریــب و دوباره به هــم دوخته پارچه ابریشــمی تزئین 
شــده و به آن »فراخ شِوال ســرپاره دار« هم گفته می شود. نوارهای 
مورب و باریک ابریشــمین رنگی در لبه پایینی دامــن، یادآور طرح 
محرمات در طراحی سنتی ایرانی اســت. این لباس یا دامن معمولا 
برای استفاده در مراسم عروســی و مهمانی توسط خانم های متاهل 
استفاده شــده و دختران جوان از نمونه های گل دار استفاده می کنند. 
طول تقریبی پارچه مورد اســتفاده در بیشــتر این نوع دامن ها حدود 
۳۰ متر است که بســیار پرچین دوخته می شــود. هدف این پرونده 
معرفی شیوه بافت پارچه ای ابریشمی است که بعد از بافت به صورت 
اریب برش خــورده و دوباره دوخته و در انتهــای دامن پرچین نصب 
می شود که در اصطلاح به آن »ســرپاره« می گویند. در »مهدیشهر« 
نوع دیگــری از این تن پوش )شــلوار گشــاد( وجــود دارد. جنس 
این نوع دامن کــودری یا چیــت بوده اســت که شــبیه دامن های 
امروزی اســت با این تفاوت که به جــای کش در کمــر دارای بند یا 
پِســون بوده و در قســمت پایین دارای ســرپاره یا کیشــین )نوعی 
پارچه دســتباف مهدیشــهری از جنس نخ پنبه که به صورت یکسره 
بافته می شــود( اســت. امروزه اســتفاده از این نوع دامن به جز در 
 روســتاهای کلاته خیج و مهدیشــهر، در دیگر نقاط اســتان سمنان 

متداول نیست.
مسئول ثبت میراث فرهنگی استان سمنان همچنین به اهمیت ثبت 
»شیوه بافت سرپاره به شیوه سنگسری« اشاره کرد و افزود: حاشیه 
قردارشوال ها در گذشــته با پارچه کژین )ســرپاره( دوخته می شد. 
جنس سرپاره از کژ یا ابریشــم بوده که به صورت طبیعی رنگ آمیزی 
و آماده بافت می شــد. با توجه به قیمت بالای کژ یا ابریشم و امکان 
تنوع محدود در رنگ آمیزی ابریشــم امروزه از نخ استفاده می شود، 
اما گروهی از بانوان فعال در حوزه صنایع دســتی در تلاشــند با بافت 
پارچه از جنس ابریشم فرم اصیل لباس ها را احیا کنند. ضرورت ثبت 
»سرپاره« به عنوان بخشی از پوشاک ضمن حفظ اصالت و جلوگیری 
از به کارگیری پارچه های آمــاده، امکان بافت دو نــوع پارچه نخی و 

ابریشمی بسته به سلیقه و قدرت مالی افراد را فراهم خواهد کرد.

چشمک به قاچاقچیان آثار تاریخی!
باستان شناسان درحالی غارت بزرگ »غار هستیجان« در اســتان مرکزی را گزارش کردند، که رییس 
پژوهشگاه میراث فرهنگی گفت: بسیاری از نقش برجسته ها جای سوراخ دینامیت دارد و جویندگان گنج 
و قاچاقچیان آزادانه در فضای مجازی تبلیغ می کنند. از سویی، عضو کمیسیون فرهنگی مجلس هشدار 
داد که رها کردن کاوش ها چشمکی به قاچاقچیان اســت.به  گزارش ایسنا، پژوهشگاه میراث فرهنگی 
همزمان با هفته پژوهش،   کاوش و غارت های »غار هســتیجان« در استان مرکزی را با عنوان »میراث 
در خطر« بررسی کرد. این نشست سه شــنبه ۲۱ آذرماه در موزه ملی برگزار شد و نمایندگانی از سازمان 
بازرسی، مجلس، سازمان برنامه و بودجه و وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به همراهی 
جمعی از باستان شناسان و دانشجویان حضور داشتند. قرار بود در این نشست،  که پیش تر از سوی رییس 
پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشگری پراهمیت عنوان شده بود، علی دارابی، معاون میراث فرهنگی و 
قائم مقام وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی سخنرانی داشته باشد که غیبت او در چنین 
نشستی با نقد برخی از باستان شناسان روبه رو شد.نوروز رجبی، باستان شناس که مدیریت این نشست را 
به عهده داشت، درباره چگونگی کشف غار هستیجان و نویافته های آن توسط یکی از کارشناسان متخصص 
خط پهلوی، توضیحاتی داد و گفت:  بسیاری از اسناد و چرم نوشته های این غار از دانشگاه های اروپایی 
و آمریکایی سر درآورده و غارت آثار غار هستیجان تقریبا از دهه ۵۰ آغاز شده است. به گونه ای که وقتی 

کاوش های باستان شناسان آغاز می شود، آن ها با وضعیت اسفباری در داخل این غار مواجه می شوند.

ایران هنوز فهرست میراث در خطر ندارد
جبرئیل نوکنده، رییس موزه ملی ایران، نیز به موضوع جرائم میراث فرهنگی پرداخت و افزود:  خسارت 
در میراث فرهنگی اعم از مادی و معنوی جبران ناپذیر، غیرقابل تجدید و جایگزین ناپذیر اســت. طبق 
اصل ۴۰ قانون اساسی هیچ کســی حق ندارد برای منفعت خود ضرری به بخش دیگری از جامعه وارد 
کند. میراث فرهنگی هم متعلق به یک جغرافیا نیســت، متعلق به بشریت است و حقوق عمومی همه 
انسان هاست.وی یکی از اصلی ترین خسارت های جبران ناپذیر به محوطه های باستانی همچون »غار 
هستیجان« و »تپه تیلینه« را توسعه زمین های کشاورزی دانست و بیان کرد: ما فقط این آثار را مخدوش 
نمی کنیم بلکه تاریخ کشاورزی و بشریت و هویت آن ها را نابود می کنیم. »تیلینه« یکی از برجسته ترین 
محوطه هاست، که به تنهایی به اندازه محوطه های شناسایی شده غرب آسیا ارزشمند و مهم است. باید به 
این محوطه ها توجه نشان دهیم. فقط همان یک نسخه از چرم نوشته ای که از غار هستیجان منتشر شد، 
نشان می دهد در آن دوران برای زن چه جایگاهی قائل بودند و ارزش های فرهنگی و روابط عاطفی یک 
خانواده چه بوده است.رییس موزه ملی ایران سپس پیشنهاد کرد»فهرست میراث در خطر ایران« تهیه 
و حتما برای آن اعتبار و بودجه تعیین شود و در ادامه گفت: ما این فهرست را نداریم. شاید این فهرست 
بلندبالا باشد، اما بدیهی است، خب اینجا ایران است و چنین جغرافیای ارزشمندی دارد.وی ادامه داد: 
تا سال ۱۳۹۲ در قانون کشور جرم میراث فرهنگی قابل گذشت بود، اما در قانون مجازات اسلامی از سال 
۹۲ به بعد جزو جرائم غیرقابل گذشت شده است. البته آقایان دادستان باید تحرک شان را بیشتر کنند، 
چون در اخبار خیلی نمی خوانیم که در ارتباط با جرائم میراث فرهنگی چندان فعال باشند، لازم است موتور 

محرک شان قوی تر شود.

در گذشته غربی ها آثار تاریخی را غارت می کردند، امروز فرزندان این کشور!
مصطفی ده پهلوان، رییس پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشگری  هم در ادامه نشست غار هستیجان، 
گفت: فضای مجازی در حوزه میراث فرهنگی حال خوبی ندارد. دارابی ، معاون میراث فرهنگی هم بر اینکه 
حال میراث فرهنگی خوب نیست صحه گذاشته بودند. حال میراث در گذشته هم خوب نبوده است. میزان 
تخریب ها بسیار بسیار شدید و وحشتناک تر شده است.این باستان شناس سپس به غارت هایی که از 
گذشته تا کنون در حوزه میراث فرهنگی اتفاق افتاده، اشاره کرد و افزود: در خاطرات استاد مقدم، که مفتش 
کاوش ها بود، آمده است که رضاشاه وقتی به شوش آمد به او گفتم که میراث ما را فرانسوی ها می برند و 
ته مانده آن را برای ما می گذارند. رضاشاه لایحه را تغییر می دهد و تصمیم می گیرد که اشیای برجسته برای 

ایران بماند و بقیه قرعه کشی شود.

خبر

مفاد آراء
9/148 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد ســند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
مورد تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود 
.در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و 
املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست 

خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شماره 13397 مورخ 1402/07/19 هيات  اول مالکيت خانم فرزانه 
نصر آزادانی به شناسنامه شماره 10  کدملي 1290731081 فرزند مصطفی در ششدانگ 
يکباب ساختمان به مساحت 105/40  متر مربع پلاک شــماره 341  فرعی از 7  اصلي 
واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهــان ثبت در دفتر املاک تائيد و 

محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/08
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/23

م الف: 1612344  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

9/149 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد ســند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
مورد تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود 
.در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و 
املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست 

خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شماره 12098  مورخ 1402/07/04 هيات  سوم مالکيت آقای کمال 
سلطانی به شناسنامه شماره 32  کدملي 1199641278 فرزند کيومرث نسبت به 4/08 
دانگ مشاع از ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 215/84  متر مربع پلاک شماره 
337  فرعی از 5  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در 

دفتر املاک تائيد و محرز گرديده است.
رديف 2-برابر راي شماره 12100  مورخ 1402/07/04 هيات  سوم مالکيت آقای مهدی 
عظيمی به شناسنامه شماره 193  کدملي 1290985294 فرزند حسين نسبت به 1/92 
دانگ مشاع از ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 215/84  متر مربع پلاک شماره 
337  فرعی از 5  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در 

دفتر املاک تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/08
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/23

م الف: 1612817  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

9/150 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد ســند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
مورد تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود 

.در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و 
املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست 

خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شــماره 16931  مورخ 1402/09/05 هيات  ســوم مالکيت آقای 
محسن جبار زارع  به شناسنامه شماره 1357  کدملي 1284711153 فرزند محمد علی  
در ششدانگ يکباب ساختمان به اســتثنا بهای ثمنيه اعيانی  به مساحت 164/68  متر 
مربع پلاک شماره 865  فرعی از 26  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک 
غرب اصفهان سند 150775  مورخ 1401/7/28 دفترخانه 65 اصفهان و سهم الارث از 
فاطمه شهبازی دستگردی فرزند عباسعلی طبق سند 3778 مورخ 59/11/28 دفترخانه 

94 اصفهان تائيد و محرز گرديده است.
رديف 2-برابر راي شماره 16924  مورخ 1402/09/05 هيات  سوم مالکيت آقای اصغر 
شريفی به شناســنامه شــماره 9  کدملي 1290123586 فرزند قاسمعلی  در ششدانگ 
يکباب کارگاه مخروبه  به مســاحت 319/02  متر مربع پلاک شماره 455  فرعی از 36  
اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان  مع الواسطه از قاسمعلی 
شــريفی ولدانی فرزند نعمت ا... و ســکينه خراســانی فردوانی فرزند علی و حسينعلی 

خراسانی فردوانی فرزند حسن ثبت در دفتر املاک تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/08
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/23

م الف: 1613351  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

9/151 آگهي ابلاغ مفاد آراء صادره از هيات قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در ثبت شرق اصفهان

در اجرای ماده يک قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
رسمی و بر حسب ماده 3 قانون مذکور آرا ذيل که از طرف اين هيات مبنی بر تاييد انتقال 
 عادی و يا ســهم مفروزی متقاضی صادر گرديده در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهی 
می شود تا شخص يا اشخاصی که به  آرا مذکور اعتراض دارند از تاريخ اولين انتشار ظرف 
مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم نموده و در مهلت يک ماه از تاريخ تسليم 
اعتراض فرصت دارند نسبت به تقديم دادخواست به دادگاه صالحه و ارايه گواهی مبنی 
بر طرح دعوی اقدام نمايند و اقدامات ثبت موکول به ارايه حکم قطعی دادگاه خواهد بود 
و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد 

شد  و صدور سند مالکيت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
1- راي شــماره 140260302027011054 مــورخ 1402/08/18 محمــد علــی 
زارعی گشــيری فرزند علی بشماره شناســنامه 22623 صادره از اصفهان بشماره ملی 
1282695657 در ششدانگ يکباب کارگاه احداثی بر روی قسمتی از قطعه زمين پلاک 
 12267 اصلی واقع در بخش 5 ثبت اصفهان به مســاحت 102/42 متر مربع خريداری 

مع الواسطه بصورت عادی از مالک رسمی طاهره مير عمادی
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/08
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/23

م الف: 1613094  مهدی صادقی وصفی رييس منطقه ثبت اسناد و املاک شرق 
اصفهان

مفاد آراء
9/152  آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شــماره 140260302007003289  هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مجید شــریفی فلاورجانی فرزند 
کریم بشماره شناسنامه 441 در ششــدانگ یک باب گاوداری  به مساحت 541/76 متر 
مربع قسمتی از پلاک شــماره 15 اصلی واقع در فلاورجان بخش 9 خریداری  از مالک 

رسمی آقای محمد شفیعی فلاورجانی فرزند محمد تقی محرز گردیده است.

  لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/09/08
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/23

م الف: 1612692  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
فقدان سند مالکیت

9/153 شــماره نامه: 140285602024009739- 1402/09/16 نظر به اينکه ســند 
مالکيت دفترچه ای ششصد و بيست و پنج هزارم دانگ مشاع از ششدانگ شماره پلاک  
13979  فرعی از 4999  اصلی واقع در بخش 5 اصفهان به شماره ثبت صفحه 54 دفتر 
1503 املاک به شماره ثبت 252699 و شماره چاپی سند دفترچه 022587 سری الف 
سال 94 بنام آقای محمد علی اسماعيل زاده سابقه ثبت و صدور دارد  سپس مالک مذکور 
با ارائه درخواست 029982 مورخ 1402/08/17 بانضمام دو برگ استشهاديه محلی که 
امضا شهود آن ذيل شــماره يکتا 140202155358000600 و رمز تصديق 101070  
مورخ 1402/08/17 به گواهی دفترخانه اسناد رسمی 290 اصفهان رسيده است مدعی 
است که سند مالکيتش به علت جابجايی مفقود و درخواست صدور المثنی سند مالکيت 
را نموده  لذا مراتب  به اســتناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئين نامه قانون ثبت 
در يک نوبت آگهی می شود چنانچه کســی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
يا وجود سند مالکيت مذکور نزد خود می باشــد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده 
روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين اداره تسليم 
و رسيد اخذ نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد 
گردد بديهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض اصل سند 
مالکيت يا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد 

شد. م الف: 1621178 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
فقدان سند مالکیت

9/154 شــماره نامه: 140285602024009804- 1402/09/19 نظر به اينکه ســند 
مالکيت ششصد و بيست و پنج هزارم دانگ مشــاع از ششدانگ شماره پلاک  13979  
فرعی از 4999  اصلی واقع در بخش 5 اصفهان به شــماره ثبت صفحه 57 دفتر 1503 
املاک به شماره ثبت 282700 و شماره چاپی سند دفترچه 022588 سری الف سال 94 
بنام  خانم بتول رفيعی سابقه ثبت و صدور دارد  ســپس مالک مذکور با ارائه درخواست 
1402/30270  مــورخ 1402/08/20 بانضمام دو برگ استشــهاديه محلی که امضا 
شهود آن ذيل شــماره يکتا 140202155358000599 و رمز تصديق 571253  مورخ 
1402/08/17 به گواهی دفترخانه اسناد رسمی 290 اصفهان رسيده است مدعی است که 
سند مالکيتش به علت جابجايی مفقود و درخواست صدور المثنی سند مالکيت را نموده  
لذا مراتب  به اســتناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در يک 
نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود سند 
مالکيت مذکور نزد خود می باشــد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا ســند معامله به اين اداره تسليم و رسيد اخذ 
نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی 
است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســيد يا در صورت اعتراض اصل سند مالکيت يا 
 سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد.

 م الف: 1621218 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
تحدید حدود اختصاصی

9/155 شــماره نامه : 140285602024009882-1402/09/21 چون تحديد حدود 
ششدانگ يک باب خانه به مســاحت 174/67 متر مربع  پلاک 4483/5376 مفروزی 
 از 4483/131  واقع در بخــش 5 ثبت اصفهان به نام  خانم مريــم زارع جونقانی فرزند 
قدرت اله به شماره شناســنامه 786 و کدملی 1289040338  در جريان ثبت است و به 

علت عدم حضور متقاضی ثبت به عمل نيامده اينک بنا به دســتور قسمت اخير ماده 15 
قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده تحديد حدود پلاک مرقوم در مورخ  1402/10/18 
ســاعت 9 صبح در محل شــروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب اين آگهی به کليه 
مجاورين اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر در اين آگهی در محل حضور يابند و 
اعتراضات مالکين يا مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظيم صورت مجلس 
تحديدی تا 30 روز پذيرفته خواهد شد و طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعيين تکليف 
پرونده های معترضی ثبت معترضين ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض به اين 
اداره با تقديم دادخواست به مرجع ذيصلاح قضائی گواهی تقديم دادخواست را اخذ و به 
اين اداره تسليم نماييد. تاريخ انتشار: 1402/09/23  م الف: 1622748 شبان رئيس 

منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
تحدید حدود اختصاصي

9/156 شــماره نامه : 140285602025012754-1402/09/21 نظــر به اينکه به 
موجب رای شــماره 140260302025008823 مــورخ 1402/05/19 هيات قانون 
تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد ســند رسمی ششدانگ يکباب  
ساختمان به مســاحت 168/30 متر مربع پلاک ثبتی شماره 12141 فرعی از 12 اصلی 
مجزی شــده از 632 فرعی  واقع در  جوزدان بخش 14 ثبت غرب اصفهان در مالکيت 
خانم زهرا نصر آزادانی فرزند نصراله مستقر گرديد و به لحاظ اينکه پرونده ثبتی مربوط 
به پلاک اوليه فاقد سابقه تحديد حدود می باشد  لذا به استناد تبصره ذيل ماده 13 قانون 
فوق الذکر و طبق تقاضای  مالــک تحديد حدود ملک مرقوم در روز يکشــنبه  مورخه 
1402/10/17 ساعت 8 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد و  بموجب اين آگهی 
به کليه مالکين و مجاورين اعلام می گردد تا در روز و ساعت مقرر در محل حضور يابند 
و اعتراضات مالکين و مجاورين مطابــق ماده 20 قانون ثبــت از تاريخ تنظيم صورت 
مجلس تحديد حدود و فقط تا 30 روز پذيرفته خواهد شد و معترض طبق ماده 86 آئين 
نامه قانون ثبت بايد از تاريخ تسليم اعتراض به اين اداره ظرف يکماه دادخواست خود را 
به مرجع ذيصلاح قضائی تســليم و گواهی تقديم دادخواست را اخذ و به اين واحد ثبتی 
ارائه نمايد و در غير اين صورت متقاضی ثبت يا نماينــده قانونی وی می تواند به دادگاه 
مربوطه مراجعه و گواهی عدم تقديم دادخواســت را دريافت و به اداره ثبت تسليم نمايد 
 و اداره ثبت بدون توجه بــه اعتراض عمليات ثبتی را با رعايــت مقررات ادامه می دهد. 
 تاريخ انتشــار: 1402/09/23 م الف:1623001 ابوالفضل شهرياری نائينی مدير 

واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
فقدان سند مالکیت

9/157 شــماره نامه: 140185602033003626- 1401/09/27 نظر به اينکه ســند 
مالکيت چهار و نيم دانگ مشــاع از  ششــدانگ يکباب خانه  به مساحت 250 متر مربع 
بشــماره پلاک ثبتی 552 فرعی از 33- اصلی جزء بخش 9 حوزه ثبتی نطنز ذيل ثبت 
2476 در صفحه 188 دفتر 13- املاک تحت شــماره چاپی 022334 به نام حســين 
مرادی فرزند محمد ثبت و صادرو تســليم گرديده اســت، ســپس نامبــرده  بموجب 
درخواســت وارده 140121702033005726 مورخ 1401/09/26 منضم به دو برگ 
استشهاديه که امضاء شــهود آن به شماره شناســه يکتا 140102155884000961 
و رمز تصديق 809748 شــماره 70011 مورخ 1401/06/23 که بــه تاييد دفترخانه 
اسناد رسمی 7 نطنز رسيده اســت مدعی مفقود شدن ســند مالکيت 4/5 دانگ مشاع 
از ششدانگ پلاک مرقوم در اثر اســباب کشی مفقود گرديده اســت و درخواست سند 
مالکيت المثنــی ملک فوق را نمــوده اند لذا مراتب به اســتناد تبصــره يک اصلاحی 
ذيل مــاده 120 آيين نامه قانــون ثبت  در يک نوبت آگهی می شــود چنانچه کســی 
مدعی انجام معامله نســبت به ملک مرقوم يا وجود ســند مالکيت نزد خود می باشد از 
تاريخ انتشــار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل ســند 
مالکيت يا ســند معامله به اين اداره تسليم و رســيد اخذ نمايد تا مراتب صورتمجلس و 
اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مســترد گردد بديهی است اگر ظرف مهلت مقرر 
اعتراضی نرســيد يا در صورت اعتراض اصل ســند مالکيت يا ســند معامله ارائه نشود 
 اقدام به صدور ســند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1623213

 رحمت اله شاهدي سرپرست واحد ثبتي حوزه ثبت ملک نطنز



پنجشنبه  23  آذر  1402 /  30  جمادی الاول  1445  /  14  دسامبر    2023 / شماره  3978 
مدیرکل مدیریت بحران  اصفهان از پیش بینی بارش برای امروز خبرداد؛

شاید امروز »دیگر« باران ببارد، »شاید«!
مدیرکل مدیریت بحران  اصفهان ضمن اشــاره به افزایش غلظت آلاینده ها در اصفهان، از نظارت 
مستمر صنایع توسط تیم های گشت و نظارت اداره کل محیط زیســت خبر دادو گفت: پنجشنبه 

بارش برای شهراصفهان پیش بینی شده است.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از اصفهان، منصور شیشه فروش با اشاره به تشکیل کارگروه هماهنگی 
اضطرار آلودگی هوای اســتان اصفهان، اظهار داشــت: براســاس پیش بینی ها به علت سکون و 

پایداری جو، اَبرناکی و وارونگی دما شاهد افزایش غلظت آلاینده ها خواهیم بود.
وی ادامه داد: همچنین پیش بینی شــده با عبور یک موج ناپایدار شــاهد بارش باران و برف در 
مناطق جنوب وغرب اســتان اصفهان خواهیم بود و زبانه های این موج به مرکز اســتان نیز نفوذ 

خواهد داشت و از شدت غلظت آلاینده ها کاسته خواهد شد.
وی در خصوص اجرای طرح زوج و فرد گفت: طرح زوج و فرد از ساعت 09:00 تا 13:00 و از 16:00 
تا 21:00 در شهر اصفهان اجرا خواهد شد. همچنین به صنایعی که در شعاع 50 کیلومتری فعالیت 

دارند ابلاغ شده تا فعالیت خود را کاهش دهند.
شیشــه فروش خاطرنشــان کرد: ورزش همگانی و مدارس در محیط های باز توصیه نمی شود 
همچنین صبحگاه مدارس در فضای بســته برگزار و اردوهای دانش آمــوزی نیز به زمان دیگری 
موکول خواهد شــد.وی از افزایش نظارت محیط زیســت خبر داد و اظهار داشت: شهرداری ها 
نیز موظف هســتند ناوگان حمل و نقل عمومی را تقویت کنند و نظارت بر توزیع سوخت پاک در 

جایگاه ها همچنان ادامه خواهد داشت.
 

جانشین فرمانده سپاه صاحب الزمان)عج(:

با الگوی رفتاری جامعه اسلامی به آرامش می رسیم
جانشین فرمانده سپاه صاحب الزمان)عج(  گفت: اگر همه جهانیان بر اساس مدل ما رفتار کنند 
و تمام نیازها و خواسته های یک انسان بر طرف شود، انسان به آرامش کامل می رسد و می توانند 

در تعامل با مردم جهان آن شیوه های خوب حکمرانی را پیاده کنند.
مرتضی عمومهدی در نشست  هم اندیشی و نظریه پردازی ورزش اســتان اصفهان با بیان اینکه 
برای اینکه بتوانیم یک حکم را به خوبی در جهان ارائه دهیم باید دولت اســلامی داشته باشیم، 
اظهار کرد: تشکیل جامعه اسلامی همزمان با تشکیل دولت اسلامی است تا تمام کارهای شیوه 
حکمرانی و اداره کردن جامعه اســلامی در همه نقاط کشــور حاکم شــود. باید یک دلیل داشته 
باشــیم و به تمام جهان مدلی را برای دوران ظهــور حضرت حجت )عج( ارائــه دهیم. اگر همه 
جهانیان بر اساس مدل ما رفتار کنند و تمام نیازها و خواسته های یک انسان برطرف شود، انسان 
 به آرامش کامل می رسد و برای تعامل با مردم جهان آن شــیوه های خوب حکمرانی را می تواند

 پیاده کند.
وی با اشاره به اینکه سازمان بسیج مستضعفین، سند اعتلای 10ساله بسیج را به تایید و تصویب 
مقام معظم رهبری رساند و کارگروهی را ذیل بسیج اقشار به نام»کارگروه تحقق دولت اسلامی« 
تعریف کردند، افزود: اقشــار ما موظف شــدند در حوزه کاری خود برای تحقق حکمرانی تحقق و 
دولت اسلامی هیئت اندیشه ورز تشکیل دهند و با استفاده از هیئت های اندیشه ورز نسبت به نقد 
و بررسی نظام حاکم در آن قشر پیشنهاد و ارائه الگو برای بهتر و شدن و بهبود شرایط، ایده دهند.
جانشین فرمانده سپاه صاحب الزمان)عج(  با تاکید بر اینکه در حوزه تخصصی ورزش در جهان 
موضوعات و مسائل بسیاری وجود دارد، یادآور شــد: اگر بتوانیم در استان اصفهان به یک مدل 
خوبی در حوزه حکمرانی ورزش برســیم و نتیجه آن را دنبال کنیم، احتمالا می توانیم یک ایده و 
الگوی خوبی در این حوزه هم برای هیئت های خود و طی کردن مسیری را داشته باشیم که بقیه 

کشورها از ما الگو برداری کنند.

قطور شدن پرونده آلودگی هوای کلانشهر اصفهان، ثمره نبود طرح جامع علمی و عملی

همه راه هایی که به بن بست می رسد!
کارشناسان بر این باورند تشدید آلودگی هوای کلانشهر  

اصفهان در نیمه دوم سال به دلیل نبود طرح جامع علمی 
و عملی، موازی کاری نهادها، نبود ضمانت اجرایی قوانین و نبود کنترل 
آلاینده هاست که پرونده این معضل فراگیر را قطورتر کرده است.وجود 
روزهای پرشمار با هوای ناســالم برای گروه های حساس و حتی عموم 
مردم و تعطیل شدن مدارس شاخص ناکارآمدی مدیریت آلودگی و نبود 
طرح های مشخص کنترل آلودگی هوای اصفهان است، البته هزینه های 
آلودگی هوا بسیار بیش از تعطیلی مدارس است که می توان به هزینه های 

اقتصادی، اجتماعی، روانی و سلامت مردم اشاره کرد.

هرساله بخشی از سرمایه های اجتماعی اســتان اصفهان به علت 
آلودگی از دست می رود

اســتاندار اصفهان تصریح دارد، پس از بحران آب، چالش دوم استان 
بحث آلودگی هواست و معتقد است: این چالش موجب شده هرساله 
بخشی از سرمایه های اجتماعی استان از دست برود که در راستای رفع آن 
نیز برنامه هایی باید به سرعت تدوین و به اجرا درآید.سیدرضا مرتضوی با 
اشاره به اینکه برخی مرزهای آلودگی هوا در اصفهان شکسته شده است، 
گفت: اصفهان باتوجه به شرایط جغرافیایی و توپوگرافی خاصی که دارد 
در موقعیتی قرار گرفته که بایســتی ملاحظات خاصی در حوزه زیست 
محیطی در این استان اتخاذ شود.وی ضمن تاکید بر اینکه حفظ سلامتی 
مردم یکی از مطالبات همیشگی مدیریت استان اصفهان است، گفت: 
بهبود فرآیند و فعالیت نیروگاه شهید منتظری یکی از مطالبات استان 
از این مجموعه اســت، درحالی که این مجموعه نیز آمادگی جابه جایی 
نیروگاه را دارد و در این خصوص مطالعات و طرح هایی نیز انجام شــده 
است.مرتضوی ادامه داد: از این رو هر 2 رویکرد، بهبود فرآیند نیروگاه و 
جابه جایی مکانی نیروگاه بایستی در دستور کار قرار بگیرد و برای آن طرح 
و برنامه عملیاتی و کارشناسی داشته باشیم.استاندار اصفهان با بیان اینکه 
اصفهان تاب اینکه بار دیگر مشعل های مازوت در آن سوخته شود را ندارد، 
گفت: انتظار می رود نمایندگان و مدیران استان اصفهان نیز همراهی کنند 
و تصویر صحیحی از میزان و تاثیرات منفی آلودگی هوای اصفهان به سطح 
ملی منعکس کنند.وی تاکید کرد: البته اگر فرآیندی برای نیروگاه تعریف 
می کنیم بایستی پشتیبانی لازم را نیز داشته باشیم از این رو تسهیلات 

مورد نیاز نیروگاه برای جابه جایی و بهبود فرآیند نیز دنبال می شود.

اصفهان در شمار یکی از آلوده ترین شهرهای ایران و جهان
حقیقت غیر قابل انکار این است که نصف جهان در شمار یکی از آلوده ترین 
شهرهای ایران و حتی جهان است به گونه ای که تمامی مدارس این خطه 

در هفته گذشته به ســبب افزایش غلظت آلاینده ها تعطیل بود و تداوم 
آلودگی ها باعث شد چهارشــنبه نیز مدارس تعطیل باشد.هفته گذشته 
به دلیل اســتمرار و تداوم آلودگی هــا، 2 روز کاری بــا تعطیلی ادارات و 
دستگاه های اداری و اجرایی شهرستان های اصفهان، فلاورجان، مبارکه، 
لنجان، برخوار، خمینی شهر و بخش های مرکزی شهرستان های شاهین 

شهر و نجف آباد در روزهای سه شنبه و چهارشنبه همراه بود.

آلودگی هوای اصفهان، گویای ناموفق بــودن اجرای طرح های 
کنترل آلودگی است

کارشناســان بر این باورند نتایج اجرای طرح های کنترل آلودگی هوای 
اصفهان، گویای ناموفق بودن آنهاست که مناسب و مطلوب این کلان شهر 
تاریخی نیســت.مهم ترین معیار برای نمایش آلودگی، شاخص کیفی 
هوا ) Air Quality Index ( اســت.این شــاخص معیاری اســت که 
غلظت ترکیبات مختلف آلاینده موجود در هوا نظیر منوکسیدکربن، دی 
اکسیدگوگرد، ترکیبات نیتروژن دار، ازون و ذرات معلق ) ذرات کوچکتر 
از 10 میکرو متر و ذرات کوچک تر از 2.5 میکرو متــر( را که دارای حدود 
مجاز متفاوت با واحدهای مختلف است را تبدیل به یک عدد بدون واحد 
می کند و وضعیت آلودگی هوا را نمایش می دهد.شاخص کیفی هوا از 
صفر تا 50 هوای پاک، 51 تا 100 هوای سالم، 101 تا 150 ناسالم برای گروه 
های حساس، 151 تا 200 ناســالم برای عموم، 201 تا 300 بسیار ناسالم 
و 301 تا 500 خطرناک است.در جدول زیر رنگ های قراردادی برای هر 
گروه وضعیت هوا نشان داده شده است.بررسی شاخص کیفی هوا روز 
های آغازین زمستان در سال های 96 تا 1۴02 که در جداول زیر نشان داده 
شده است ،آشکار می سازد میزان آلایندگی در بیشتر مراکز و ایستگاه های 
سنجش آلودگی هوا سازمان هواشناسی در شهر اصفهان افزایش داشته 
و روزهای قرمز، نارنجی و حتی بنفش در جدول ها بیشــتر شده  است.
آلودگی هوا در اصفهان به عوامل مختلفی ارتباط دارد از تغییر اقلیم گرفته 
تا انسداد سطحی جریان هوا در معابر شهری ، مصرف سوخت خودروها 
و آلایندگی لوازم گرمایی و ده ها عامل ریز درشت دیگر که مدیریت آنها از 
طریق کنترل آلودگی هوا امکان پذیر است. کنترل آلودگی هوا به مجموعه 
روش های به کار رفته در کاهش یا حذف انتشار موادی که ممکن است به 
محیط زیست و سلامت انسان آسیب برساند، اطلاق می شود به عقیده 
کارشناسان برای کنترل آلودگی هوا نیاز است به موارد زیر بیش از سایر 

موارد توجه کرد.

توجه تکالیف قانونی برای کاهش آلودگی هوا
مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان معتقد است همه مردم و 

دســتگاه های اجرایی باید با همکاری و هماهنگی هرچه بیشتر مانع از 
تشدید آلودگی هوا و رســیدن آن به وضعیت ناسالم و خطرناک شوند.
شیشــه فروش در این پیوند به خبرنگار ایرنا گفت: ســازمان صنعت، 
معدن و تجارت باید نسبت به محدودسازی فعالیت واحدهای صنعتی و 
تولیدی آلاینده به ویژه کوره های گچ پزی و آجرپزی و معاونت حمل و نقل 
و ترافیک شهرداری اصفهان نیز نسبت به تقویت ناوگان عمومی حمل و 
نقل از جمله مترو اقدام کند.وی با بیان اینکه پلیس راهور نیز باید با اعمال 
قانون مانع از تردد خودروها و کامیون هــای دودزا و فاقد معاینه فنی در 
سطح و حاشیه اصفهان و سایر شهرهای بزرگ استان شود، خاطرنشان 
کرد: جهاد کشاورزی نیز باید مانع آتش زدن مزارع شود و اداره گاز، مصرف 
بهینه سوخت در وسایل گرمایشی را به مردم تذکر دهد.شیشه فروش 
اظهار  کرد: ممنوع بودن هرگونه فعالیتی که به افزایش آلاینده ها منجر 
شود از جمله عملیات خاکبرداری، ساختمانی، حمل ونقل مصالح و آتش 
زدن بقایای گیاهی همچنان مورد تاکید کارگروه آلودگی هوای اصفهان 
است.مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: تیم های گشت 
و نظارت در استان اصفهان به صورت شــبانه روزی و با جدیت فعالیت 

می کنند.

ترمیم الگوی توسعه شهر و استان اصفهان
یک فعال محیط زیست به ایرنا گفت: برنامه های کنترل آلودگی هوا تا 
زمانی که الگوی توسعه شهر و استان اصفهان ترمیم نشود، کارایی لازم را 
نخواهد داشت و هر سال در دوره های زمانی شاهد آلودگی هوا خواهیم 
بود.محمد کوشافر افزود: بارگذاری بیش از توان شهر در اصفهان مهم ترین 
دلیل پدیده آلودگی هوای این کلان شــهر و دیگر شهرهای صنعتی این 
استان و کشــور اســت که مربوط به دلایل عمده از جمله شبکه حمل و 
نقل ، کارخانه های اطراف و تشدید فرسایش خاک ناشی از بحران آب 
در اصفهان می شــود .به عقیده جمعی از کارشناسان مدیریت شهری ، 
نقشه های توسعه شهر و استان اصفهان باید مورد تجدید نظر قرار گیرد 
و با توجه به اولویت اصلی تامین هوای پاک، توسعه شهر و استان مورد 

بازنگری عمیق قرار گیرد.

اخبار جامعه

معــاون فرهنگی و اجتماعــی فرماندهی انتظامی 
استان اصفهان گفت: تعداد شکات و متهمان حوزه 
جرایم فضای مجازی در سنین پایین نسبت به سال 

گذشته کمی بیشتر شده است.
به گزارش خبرگزاری تســنیم از اصفهان، سرهنگ 
جهانگیر کریمی اظهار داشــت: آموزش و پرورش 
بستر بسیار مناسبی برای اجرای برنامه های پلیس 
در زمینه پیشگیری از جرائم و آسیب های اجتماعی 
است و در همین راستا تفاهم نامه ای بین معاونت 
فرهنگی و اجتماعی فرماندهی انتظامی و اداره کل 

آموزش و پرورش اســتان اصفهان منعقد شده تا 
کارشناسان و مشــاوران پلیس در سطح مدارس 
حضور یافته و دانش آموزان را از خطراتی که آسیب 
های اجتماعی در فضــای حقیقی و مجازی آنان را 

تهدید می کند آگاه سازند.
وی افــزود: هم اکنون طرح مصون ســازی دانش 
آموزان از آسیب های اجتماعی و فضای مجازی با 
مشارکت کارشناسان و مشــاوران پلیس در سطح 
مدارس استان اصفهان در حال اجراست و یکی از 
محورهای اصلی این طرح نیــز فراهم آوردن زمینه 
آشــنایی دانش آموزان و اولیای آنهــا و همچنین 
معلمان و مدیران مدارس با آسیب های اجتماعی 
و آســیب های فضای مجازی و ارائــه راهکارهای 
مقابلــه با آنهاســت.معاون فرهنگــی و اجتماعی 

فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان با بیان اینکه 
کارشناسان پلیس در خصوص آسیب های جامعه 
اطلاعات جامع تری نسبت به افراد دیگر دارند، بیان 
کرد: حضور کارشناسان در ســطح مدارس و بیان 
ســوژه ها و داســتان های واقعی از بین پرونده ها 
برای دانش آمــوزان و اولیای آنهــا می تواند کمک 
بســیار زیادی به پیشــگیری از بزه و بزه دیدگی در 

جامعه کند.
وی بــه آســیب هایی کــه شــبکه های اجتماعی 
موبایلی برای دانش آموزان به همراه دارد، اشــاره 
و تصریح کــرد: امروز بســیاری از دانش آموزان به 
دلیل کنجکاوی وارد شبکه های اجتماعی موبایلی 
می شــوند و چون آگاهی درســتی از این شبکه ها 

ندارند دچار آسیب می  شوند.

معاون فرهنگی و اجتماعی فرماندهی انتظامی استان اصفهان:

متهمان جرائم فضای مجازی در سنین پایین بیشتر شده است

79 درصد حوادث گازگرفتگی  
در اصفهان مربوط به 

واحدهای مسکونی است
رییس اداره برنامه ریزی و توسعه سازمان آتش 
نشــانی و خدمات ایمنــی شــهرداری اصفهان 
گفت: ۷9 درصــد از حــوادث گازگرفتگی  در این 
شهر در هشت ماه نخست امسال در کاربری های 
مســکونی رخ داده اســت.1۴ درصد از حوادث 
گازگرفتگی از ابتدای امسال تا پایان آبان در شهر 
اصفهان در کاربری های تجاری، انبار و تعمیرگاه و 

هفت درصد در خودرو اتفاق افتاده است.

تجلیل از فناوران و پژوهشگران برتر اصفهان
در بیست و چهارمین جشنواره تجلیل از پژوهشــگران، فناوران و نوآوران برتر کشور، پژوهشگران 

و فناوران برتر، نشریه ها و انجمن های علمی برتر کشور معرفی شدند و مورد تجلیل قرار گرفتند.
بیست و چهارمین جشنواره تجلیل از پژوهشگران، فناوران و نوآوران برتر کشور در مرکز پژوهش های 
مجلس شورای اسلامی برگزار شد. در این جشنواره از 50 پژوهشگر، 12 فناور، ۴ انجمن و ۴ نشریه 
علمی با حضور وزیر علوم، تحقیقات و فناوری تقدیر به عمل آمد.در این مراسم، از میان 50 پژوهشگر 
برتر، از ۴ پژوهشگر در دانشگاه های اصفهان نیز تجلیل شد. در میان این پژوهشگران، احمد عابدی، 
عضو هیئت علمی دانشکده علوم تربیتی و روانشناسی دانشگاه اصفهان،  پرویز کاملی، عضو هیئت 
علمی دانشکده فیزیک دانشگاه صنعتی اصفهان و محمود قلعه نویی، عضو هیئت علمی دانشکده 

معماری و شهرسازی دانشگاه هنر اصفهان مورد تجلیل قرار گرفتند.
همچنین در بخش بانوی فناور برگزیده مریم گل آبادی از دانشــگاه آزاد اســلامی واحد اصفهان 
)خوراسگان( با طرح »اصلاح و تولید بذر ارقام هیبرید صیفی جات مهم گلخانه ای« به عنوان بانوی 
فناور برگزیده کشور معرفی شد.در بخش فناوران برگزیده، سید مهدی موسوی قهفرخی از شهرک 
علمی و تحقیقاتی اصفهان با طرح »لیزر جوش هوشــمند« به عنوان فناور برتر شــناخته و مورد 
تجلیل قرار گرفت.گفتنی اســت که پیش از این، در ماه جاری شرکت نوین لیزر صبا به عنوان یکی 
از شرکت های دانش بنیان مستقر در شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان، موفق به دریافت جایزه 
 ASPA Award انجمن پارک های علمی آســیا در رقابت های آســیایی Excellence Award
2023 شد. در این دوره از رقابت ها، سید مهدی موسوی  قهفرخی، فناور و مدیر عامل این شرکت، 
نیز به عنوان فناور برتر معرفی شده بود.در این جشنواره، در بخش نشریات برتر، سه نشریه به عنوان 
نشریات برتر کشور معرفی شدند. نشریه »پژوهش های چینه نگاری و رسوب شناسی« دانشگاه 
اصفهان به سردبیری حسین وزیری مقدم و مدیرمسئولی علی بهرامی، به عنوان یکی از سه نشریه 
برتر کشور معرفی و مورد تقدیر قرار گرفت.و در بخش انجمن های برتر، انجمن »ترویج زبان و ادب 
فارسی ایران« به ریاست علی اصغری میرباقری فرد، عضو هیئت علمی دانشکده ادبیات و علوم 

انسانی دانشگاه اصفهان، به عنوان یکی از چهار انجمن علمی برتر کشور معرفی شد.
همچنین، در روزهای جاری، در سی و ششمین نشست صنعت و جامعه وزارت علوم، رسول رکنی 
زاده، عضو هیئت علمی دانشــکده فیزیک دانشــگاه اصفهان به دلیل ارتباط موثر در زمینه علوم و 
فناوری های کوانتومی و ایجاد مرکز نوآوری کوانتوم در دانشگاه اصفهان به عنوان دانشمند برتر در 
حوزه ارتباط با صنعت و جامعه معرفی شــد و مورد تقدیر قرار گرفت و از سید محمد علی میبدی، 
رییس دانشگاه صنعتی اصفهان در بخش دانشــگاه ها و پژوهشگاه های برتر در حوزه قراردادهای 

ارتباط با صنعت نیز تجلیل شد.
عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

مدیرگروه منابع طبیعی دانشگاه 
صنعتی اصفهان:

دانشگاهیان در فرآیندهای 
تصمیم گیری کلان اصفهان 

دیده شوند
مدیرگروه منابــع طبیعی دانشــگاه صنعتی 
اصفهان گفــت: دانشــگاهیان در فرآیندهای 
تصمیم گیری کلان اصفهان دیده شوند و تنها 
برای انجام پژوهش از این ظرفیت اســتفاده 
نشود.حســین مرادی در گفت وگو با خبرنگار 
مهر اظهار کرد: دانشــگاه صنعتی اصفهان به 
عنوان مهم ترین دانشگاه بین پایتختی ایران 
اســت که از نظر فنی و مدیریت دانشــگاهی 
مهم تر از این دانشــگاه نداریــم.وی افزود: از 
طرفی دیگر این دانشگاه در شهر مهمی است 
که از جهتی ســبقه تاریخی اســتثنایی دارد و 
اگر بنا باشد 10 ستون برای کشور ایران درنظر 
بگیریم یکی از ستون ها اصفهان است و ایران 
بدون اصفهان نمی تواند تعریف بشود و جایگاه 
اصفهان جایگاه بسیارمهمی است.مدیر گروه 
منابع طبیعی دانشگاه صنعتی اصفهان اظهار 
کرد: با وجود اینکه اصفهان همیشه از دیدگاه 
مدیریت پیشگام کشــور بوده و موتور محرکه 
صنعت و مدیریــت بوده، در چنیــن زمانی با 
این همه قدرت فنی و علمی و مدیریتی دچار 
چالش شده است.وی تصریح کرد: وضعیت 
آلودگی هوای اصفهان دقیقا شــبیه کشــتی 
اســت که در حال غرق شدن اســت و مادام 
زیرآب می رود و بعد از چندماه در ماه های اولیه 
سال بالا می آید و تنفســی می کشد و دوباره 
پایین می رود و تلفات می دهــد و اعداد ارقام 
این تلفــات در هزینه های جانــی و همچنین 
هزینه هــای اقتصادی بر بدنــه دولت می زند 
شوخی بردار نیست.مرادی تاکید کرد: اگر ریشه 
این قضیه را ببینیم در مجموعه اصفهان و در کل 
کشــور دخالت متخصصان محیط زیست در 
بخش تصمیم گیری و راهبردها و خط مشی ها 
بسیار ناچیز است. وی با اشاره به توجه سبقه 
اصفهان در راهبردهای توسعه افزود: در طول 
تاریخ شهر اصفهان شهری به صورت سنتی بر 
پایه کشاورزی پایدار و تجارتی بوده که حداقل 
آلودگی و مصرف مشکلات  آبی را داشته است.

رییس پلیس راه استان خبرداد:

استقرار تیم های پلیس راه اصفهان در 9 پایگاه زمستانی
رییس پلیس راه استان اصفهان با اشاره به شروع اجرای رزمایش طرح زمستانه سال 1۴02 از استقرار تیم های این پلیس در 9 پایگاه زمستانی این استان خبر 
داد.به گزارش خبرگزاری مهر، سرهنگ علی مولوی در حاشیه طرح رزمایش زمستانه اظهار کرد: لازم می دانم در ابتدا از سازمان های امدادی و خدمات رسان که در 
اجر ای طرح زمستانه سال 1۴01 نهایت همکاری و هماهنگی را با پلیس راه استان داشتند، تقدیر و تشکر داشته باشم.وی افزود: رزمایش طرح زمستانه امسال 
با هدف برقراری ایمنی در سطح جاده های استان، روانسازی ترافیک و خدمت رسانی به رانندگان گرفتار در زمان های بحرانی از 21 آذرماه شروع و تا 21 اسفند ماه 
ادامه خواهد داشت.رییس پلیس راه فرماندهی انتظامی استان اصفهان عنوان کرد: ماموران پلیس راه استان اصفهان در کنار سایر نیروهای امدادی در 9 نقطه 
اصلی که پایگاه های زمستانی است مستقر شده و به رانندگان عبوری خدمت رسانی خواهند کرد.ســرهنگ مولوی اظهار کرد: براساس تحلیلی که کارشناسان 
پلیس راه در خصوص حوادث رانندگی زمستان سال گذشته انجام دادند خوشبختانه به میزان 16 درصد کاهش تصادفات داشتیم که امیدواریم با هماهنگی و 

همکاری سازمان های امدادی روند نزولی تصادفات را در سال جاری نیز داشته باشیم.



موضوع مالکیت مشترک دو باشگاه استقلال و پرسپولیس وارد فاز جدیدی شده است. دو باشگاهی که همچنان با مالکیت وزارت ورزش به کار خود ادامه می دهند 
و همین موضوع دیگر نگرانی ها را بابت حذف این دو تیم از آسیا افزایش داده است. مصطفی زارعی، رییس کمیته صدور مجوز حرفه ای چندی پیش گفته بود: 
»جلسه ای با کارشناسان AFC داشتیم که آنها تاکید کردند این موضوع برای امسال باید حتما حل شود. این نکته را به وزیر ورزش و سایر دوستان اطلاع دادیم و 
گفتیم موضوع مالکیت مشترک این دو باشگاه باید حل شود. از وزارت ورزش و سازمان خصوصی سازی خواهش می کنم این قضیه را جدی بگیرند تا به صورت 
اساسی حل شود«.فدراسیون فوتبال سال گذشته در مذاکره با کنفدراسیون فوتبال آسیا مستنداتی از روند خصوصی سازی دو باشگاه استقلال و پرسپولیس به 
این کنفدراسیون ارائه و توضیح می دهد که تاکنون ۱۰ درصد از سهام این دو باشگاه از طریق بورس به فروش رفته و روند واگذاری مابقی سهام نیز در حال انجام 
است. همچنین به AFC مدارک دو فراخوان دیگر برای واگذاری سهام سرخابی ها ارائه شده که به دلیل عدم وجود خریدار بی نتیجه بوده و به همین دلیل تضمین 
داده شده تا سال بعد روند واگذاری دو باشگاه به نتیجه برسد و اقداماتی در این زمینه انجام شود. اتفاقی که تا این لحظه رخ نداده و هیچ پیشرفت عملی در روند 

واگذاری باشگاه های استقلال و پرسپولیس حاصل نشده است.

هشدار AFC؛ استقلال و پرسپولیس در نزدیکی حذف از آسیا
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خوشحالی»اینزاگی«: صدرنشین نشدن فدای سر اینتر!
سیمونه اینزاگی، سرمربی اینتر، می گوید صدرنشین نشــدن هیچ اهمیتی ندارد و همه باید به خاطر 
صعود این تیم خوشحال باشند.به گزارش»ورزش سه«، اینتر در چارچوب آخرین دیدار از مرحله گروهی 
رقابت های لیگ قهرمانان اروپا در ورزشگاه سن سیرو میزبان رئال سوسیداد بود و در نهایت به تساوی 
بدون گل برابر این تیم رضایت داد. این تیم برای قرار گرفتن در صدر جدول و صعود به مرحله یک هشتم 
لیگ قهرمانان به عنوان صدرنشین نیاز به پیروزی و کسب سه امتیاز این بازی داشت، اما موفق به انجام 
این کار نشد و نتوانســت از فرصت هایش استفاده درســتی کند و حالا قرعه سختی را در پیش خواهد 
داشت. اینزاگی پس از پایان این بازی در گفت وگو با خبرنگاران اظهار داشت: »ما می دانستیم که با حضور 
در جایگاه دوم قرعه سخت تری خواهیم داشت، اما من دوست ندارم که صورت های ناراحت را در اینجا 
ببینیم، دوست دارم فقط لبخند روی لب همه باشد، چون بدون شکست صعود کردیم و برای سومین 
سال متوالی به مرحله یک هشتم رسیدیم، ما خیلی راضی هستیم. به دنبال کسب یک پیروزی دیگر 
برابر هواداران مان بودیم، اما نتوانستیم آن را به دست آوریم. با این حال تا دقیقه 95 تلاش کردیم. ما برابر 
حریفی با کیفیت بسیار بالا به میدان رفتیم و اینتر بود که بهترین فرصت ها را برای گلزنی در اختیار داشت. 
رئال سوسیداد تیم بسیار خوبی است. ما فقط به مدت 25 دقیقه در نیمه اول به آنها اجازه مالکیت توپ 

را دادیم و پس از آن هیچ ریسکی نداشتیم. «

انقلاب بزرگ در عربستان؛
 قضاوت بازی های فوتبال توسط یک زن آمریکایی

توری پنسو به زودی قضاوت رقابت های لیگ عربستان را برعهده خواهد گرفت. پروژه عربستانی ها برای 
جذب مخاطبین فوتبالی تازه در ســال های آغازین خود قرار دارد و آن ها در دومین سالی که به صورت 
جدی پروژه جهانی سازی کشورشــان را پیگیری می کنند، توانسته اند با ســتاره های سرشناسی برای 
همکاری به توافق برسند و نتیجه آن هم به طور ملموس با افزایش مخاطبان همراه شده است.حالا آنها 
در تازه ترین اقدام خود توری پنســو، داور بین المللی آمریکایی  را برای حضور در لیگ عربستان متقاعد 
کرده اند و اینطور که رسانه های سعودی خبر می دهند، این انتقال به زودی نهایی می شود و پنسو در لیگ 
عربستان برای ستاره های آنها سوت خواهد زد.پنسو در بازی افتتاحیه جام باشگاه های جهان نیز قاضی 
میدان بود و مصاف الاتحاد و اوکلندسیتی را قضاوت کرد.گفتنی است؛ پنسو داور فینال جام جهانی 2۰2۳ 
بود و این افتخاری بزرگ برای او به عنوان اولین آمریکایی حاضر در فینال مهم ترین تورنمنت فوتبالی 

جهان بوده است.

هشدار »کین« به رقبا: صبر کنید تا دوباره گل بزنم 
هری کین، ستاره بایرن مونیخ، می گوید طبیعی اســت که هر مهاجمی در یک بازه زمانی موفق به گلزنی 
نشود.به گزارش»ورزش سه«، بایرن مونیخ در چارچوب رقابت های مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا و در 
آخرین دیدار به مصاف منچستریونایتد رفت و با یک گل برابر این تیم به پیروزی رسید. تک گل این بازی را 
کینگزلی کومان وارد دروازه حریف کرد تا سه امتیاز این بازی را برای تیمش به ارمغان آورده باشد و هری کین 
در بازگشت به کشورش نتوانست بار دیگر بلای جان یونایتد شود و برای سومین بازی متوالی در گلزنی ناکام 
بود. این ستاره انگلیسی پس از پایان این بازی در گفت وگو با سایت رسمی یوفا اظهار داشت: »من همیشه 
درباره این موضوع حرف می زنم. گاهی شرایطی پیش می آید که توپ با پای بازیکن جفت نمی  شود. شاید 
چند شوت بزنید که از کنار دروازه بیرون برود یا به تیرک برخورد کند. این بخشی از روند فوتبال و مهاجم بودن 
است و برای هر بازیکنی پیش می آید. فقط باید صبور باشید و به کارهایی که همیشه انجام می دادید ادامه 
دهید. من این تیم را می شناسم و می دانم که با حضور در کنار این بازیکنان بالاخره فرصتی به دست خواهم 
آورد که بتوانم دروازه حریف را باز کنم.«کین درباره بازگشت به انگلیس و بازی با یونایتد گفت: »بازگشت به 
انگلیس به عنوان بازیکن بایرن عجیب است. ما از شرایط مرحله گروهی راضی هستیم ولی برای من این 

بازی فقط یک بازی دیگر بود که بتوانم به بایرن در کسب پیروزی کمک کنم.«

  لقب جدید یک رسانه برزیلی به مهاجم تیم ملی فوتبال ایران؛

بازیکن قابلِ تماشا!

یک ســایت برزیلی به تمجید از مهاجم ایرانی تیم فوتبــال پورتو پرتغال 
پرداخته و او به لقب خاصی داده است.به گزارش خبرنگار مهر، مهدی طارمی 
مهاجم ایرانی تیم فوتبال پورتو پرتغال توانسته با نمایش خوبی که در این 
تیم داشته است، نگاه رسانه های مختلفی را از سراسر دنیا به خود جلب کند. 
همچنین در چند باشگاه در سری آ ایتالیا از جمله میلان و اینتر هم به دنبال 
جذب این بازیکن هستند که باید دید در نقل و انتقالات زمستانی و تابستانی 

پیش رو چه اتفاقی برای این بازیکن رخ خواهد داد.
در همین خصوص سایت برزیلی »azscore« به مهدی طارمی پرداخته 
و از واژه »بازیکن قابل تماشــا« برای مهاجم تیم ملی ایران استفاده کرده 
است.این ســایت در گزارش خود از مهدی طارمی آورده است: مهاجمان 
حال حاضر تیم ملی فوتبال ایران مدت ها زیر ســایه کســانی که پیش از 
آنها در این تیم حضور داشــتند، زندگی می کردند. اما طی ۸ سال گذشته، 
مهدی طارمی با پیوستن به بزرگان فوتبال ایران، خود را به عنوان یک ستاره 
معرفی کرده است. مهاجم سابق پرسپولیس و الغرافه نه تنها به عنوان یکی 
از بهترین های نسل خود شناخته می شــود بلکه به عنوان یکی از بهترین 
مهاجم های حال حاضر آســیا نیز توانســته نگاه تیم های بزرگ را به خود 
جلب کند.این ســایت در ادامه گزارش خود آورده اســت: آمار طارمی گواه 
عملکرد خوب این بازیکن است، او در 2۴ بازی که در لیگ قهرمانان اروپا به 
انجام رسانده توانسته 9 گل به ثمر برساند که از این حیث بهترین آمار را در 

بین سایر بازیکنان آسیایی دارد. این بازیکن ۳۱ ساله یکی از قدرتمندترین 
مهاجمان فوتبال باشگاهی اروپا محسوب می شود، او در سال 2۰2۰ به تیم 
ریوآوه پرتغال پیوســت و پس از یک فصل حضور در این تیم، راهی پورتو 
شد. طارمی از زمان پیوستنش به پورتو توانسته به طور منظم در دیدارهای 
داخلی و بین المللی برای این تیم پرتغالی گلزنی کند. طارمی فوتبال خود 
را از باشگاه شاهین بوشــهر آغاز کرد و با درخشش در این تیم باعث شد تا 
تیم پرسپولیس این بازیکن را در ســال 2۰۱۴ به خدمت بگیرد.طارمی در 
اولین فصل حضور خود در پرســپولیس، توانســت ۸ گل به ثمر برساند و 
همین موضوع دلیلی بر دعوت او به تیم ملی ایران شد. او پس از سه سال 
تبدیل به یک ستاره شد و زمانی که 25 ســاله بود، به عضویت تیم الغرافه 
قطر درآمد.او به مدت ۱۸ ماه در کشور قطر اقامت داشت و پس از آن راهی 
پرتغال و تیم ریو آوه شد؛ جایی که توانست در ۳۷ بازی، 2۱ گل برای تیمش 
به ثمر برساند. پس از درخشش در ریو آوه به تیم پورتو پیوست و باعث شد 
تا هواداران زیادی در ورزشگاه دو دراگائو این بازیکن ایرانی را تشویق کنند. او 
در فصل 22-2۰2۱ همراه با پورتو قهرمان شد و عنوان آقای گلی را هم نیز به 
دست آورد.درخشش طارمی فقط به دیدارهای باشگاهی منتهی نمی شود و 
در تیم ملی ایران هم عملکرد فوق العاده ای داشته است.مهدی  در ۷۴ بازی 
توانسته ۴۱ گل برای ایران به ثمر برساند تا پس از علی دایی، کریم باقری و 

سردار آزمون در رده چهارم بهترین گلزنان ملی ایران قرار گیرد.

خبر روز

رکورد بی سروصدای یک استقلالی: انجام صدمین بازی 
مهدی مهدی پور توانست به رکورد ۱۰۰ بازی برای استقلال در تمامی رقابت ها دست یابد.به گزارش 
»ورزش سه«، دیدار حساس استقلال برابر فولاد، با تساوی بدون گل به پایان رسید و آبی پوشان 
با نتیجه مســاوی پای به دربی پایتخت خواهند گذاشت. مســابقه ای که با وجود درصد مالکیت 
بالا توسط شــاگردان نکونام و خلق چند موقعیت گلزنی، گلی را در پی نداشت.این مسابقه با ثبت 
یک رکورد خاص بــرای یکی از بازیکنان اســتقلال همراه بود. مهدی مهدی پور کــه به عنوان یکی 
از هافبک های کلیدی نکونام در مرکز میدان به کار گرفته می شــود، در دیدار برابر فولاد موفق شــد 
یکصدمین بازی خود را با  لباس استقلال را برگزار کند.این بازیکن در ابتدای لیگ بیستم و در دوره 
مربیگری محمود فکری به استقلال آمد و نخستین بازی خود را نیز در هفته سوم برابر ماشین سازی 

انجام داد که در دقایق پایانی مسابقه، به عنوان یار تعویضی به میدان رفت.

رکورد ویژه شماره 66 در میان ستاره  های سپاهان!
محمد قربانی بیشترین دقایق حضور را در فصل جاری در ترکیب سپاهان به نام خود زده است.به گزارش 
»ورزش  سه«، در آخرین روزهای فصل گذشته محمد قربانی به عنوان خریدی بی نام و نشان از نساجی 
مازندران به سپاهان پیوست و وقتی مورایس در هفته هفتم مقابل هوادار برای اولین مرتبه مورایس از او 
در ترکیب اصلی استفاده کرد، کسی فکر نمی کرد رفته رفته این بازیکن به یکی از مهره های بدون جانشین 
مورایس و سپاهان تبدیل شود.با ادامه روند رو به رشد قربانی و اعتمادی که مورایس به سبک بازی او 
داشت، فصل گذشته برای این بازیکن در شرایطی تمام شد که به یکی از مهره های همیشگی تیم تبدیل 
شده بود. با این حال این پیش بینی وجود داشت که با خرید ستاره های پرشمار کار قربانی برای حضور 
دوباره در ترکیب اصلی دشوار شود.قربانی اما در فصل جاری از هفته ابتدایی در ترکیب اصلی قرار گرفت و 
حالا در حالی که سپاهان یازدهمین بازی فصل را در لیگ برتر برگزار می کند و در 5 مسابقه آسیایی هم به 
میدان رفته، محمد قربانی به شکل غیرمنتظره رکورد بیشترین دقایق حضور را به نام خود زده و در تمامی 

این مسابقات حاضر بوده است.

آزادی یک زندانی با اقدام سپاهانی ها
با مشــارکت و گلریزان بازیکنان تیم فوتبال ســپاهان، یک زندانی پس از ســال ها انتظار از زندان آزاد 
شد.به گزارش »ورزش  سه«، بازیکنان سپاهان در آســتانه دیدار برابر فولاد خوزستان دست به یک کار 
تحسین برانگیز زدند و با مشــارکت مالی یکدیگر به آزادی یک زندانی که گفته می شود سال ها به دلیل 
بدهی مالی در زندان بوده، کمک کردند.تیم فوتبال سپاهان آماده دیدار  امروز  می شود که بلافاصله پس 
از پایان دربی ۱۰2 پایتخت آغاز  خواهد شد و شاگردان مورایس در صورت شکست استقلال می توانند حتی 
با پیروزی بار دیگر به صدر جدول بازگردند.با وجود تغییرات و تحولات خبرسازی که در اصفهان رخ داد، 
بازیکنان سپاهان زیر نظر مورایس روزهای خوشی را تجربه می کنند و یکی از اهداف آنها اگرچه به صراحت 

آن را بیان نمی کنند، کسب قهرمانی در ۳ جامی است که در لیگ ایران و آسیا پیش روی آنها قرار دارد.

دربی اولی های استقلال چه کسانی هستند؟
چند بازیکن تیم فوتبال استقلال برای اولین بار در دربی فرصت بازی کردن دارند. استقلال برای دربی  کم 
نفرات با تجربه در اختیار ندارد. سید حسین حسینی، روزبه چشمی، مهدی مهدی پور، آرتور کوین یامگا، 
ارسلان مطهری، آرش رضاوند ... نفراتی هســتند که بارها در دربی به میدان رفته و تجربه حضور در این 
مسابقه را دارند؛ اما چند بازیکن تیم استقلال برای اولین بار فضای چنین مسابقه ای را تجربه می کنند.

مهرداد محمدی، گوستاوو بلانکو و محمدرضا خالدآبادی نفراتی هستند که برای اولین بار فضای ورزشگاه 
آزادی در دربی پایتخت را تجربه می کنند. البته ایمان سلیمی نیز بازیکنی است که تاکنون تجربه بازی در 

دربی را نداشته اما او به دلیل مصدومیت در بازی فردا حضور نخواهد داشت.

مستطیل سبز

کشتی آزاد قهرمانی کشور؛ 
استارت قطار پاریس از 

ایستگاه ساری
پیکارهای کشــتی آزاد قهرمانی بزرگسالان 
ایران، انتخابی تیم ملی کشــتی در ســالن 
سیدرسول حسینی ساری آغاز شد.به گزارش 
ایرنا، این مســابقات با حضور ۳۷5 آزادکار 
از سراسر ایران برگزار می شــود و نخستین 
مرحله چرخــه انتخابی المپیک به شــمار 
می رود. محســن کاوه، سرمربی تیم کشتی 
آزاد، غلامرضا محمدی ســرمربی جوانان و 
اباذر اســلامی به عنوان ناظران فنی در سالن 
حضــور دارند.مهدی تقوی دارنده 2 نشــان 
طلای قهرمانی جهان در کشتی آزاد از جمله 
چهره هایی بود که در جایــگاه کمیته فنی در 
کنــار کاوه و محمدی تماشــاگر این رقابت 
شد. هر چند که تقوی رســما به عنوان عضو 
کادر فنی انتخاب نشــده؛ اما حضور وی در 
جایگاه کمیته فنی فرضیه انتخاب او به عنوان 
دستیار محســن کاوه را تقویت کرده است.
امید شــایگان، رییس هیئت کشتی استان 
مازندران در گفت وگو با ایرنا اعلام کرد کامران 
قاسم پور مصدوم و به محل مسابقات نیامده؛ 
اما مجتبی گلیج وزن کشــی کــرده ولی به 
احتمال زیاد کشــتی نخواهد گرفت اما علی 
سوادکوهی مشکلی برای کشــتی ندارد.بنا 
بر اعلام امید شایگان، مازندران بیش از ۴۰ 
کشــتی گیر در این دوره از رقابت ها دارد. ۱۶ 
کشتی گیر در قالب سهمیه استان و تیم های 
ملی برای این اســتان کشتی خواهند گرفت 
و 25 کشــتی گیر نیــز به عنوان ســهمیه در 
اســتان های دیگر حضور خواهند داشــت.
حدود 5۰۰ تماشاگر برای تشویق آزادکاران به 
سالن آمدند. امید شایگان از حضور احتمالی 
سه هزار دوستدار کشــتی در این سالن خبر 
داد.این پیکارها در ســه روز برگــزار خواهد 
 شد که در روز نخست مســابقات اوزان 5۷، 
۶5 و 9۷ برگــزار می شــود. در وزن 5۷ 
 کیلوگــرم ۳2 آزادکار، در وزن ۶5 کیلوگــرم
  ۳۳ کشــتی گیر و در وزن 9۷ کیلوگــرم

 ۳۶ مدعی حضور دارند.

فوتبال جهان

عکس خبر

بازیکنی که استقلال را 
فریب می دهد 

سروش رفیعی مهم ترین نقطه ابهام 
پرسپولیس مقابل استقلال خواهد بود. 
سروش که سابقه گلزنی به استقلال 
در شــهرآورد را هم دارد، حالا می تواند 
معادلات را برای ترکیب پرســپولیس 
تغییر دهــد. یحیــی بــرای ترکیب 
تهاجمی می تواند او را به همراه سرلک 
در ترکیب قرار دهد و در غیر این صورت، 
او به همراه ســرلک و ریگــی مثلث 

محافظه کارانه را تشکیل می دهند.

رییس فدراسیون فوتبال ایران با بیان اینکه تعدادی 
VAR وارد کشور شده است، گفت: امیدواریم مجوز 
استفاده از آن در دربی فراهم شود.مهدی تاج که برای 
برگزاری مجمع سالیانه هیئت فوتبال استان اردبیل 
به این استان سفر کرده است، در گفت و گو با خبرنگار 
ایرنا اظهار کرد: نصب و راه اندازی این سیستم وظیفه 
ورزشگاه هاست و وظیفه فدراسیون فوتبال نیست. 
باشگاه ها یک ورزشگاه را به فدراسیون معرفی می 
کنند که این سیستم را داشته باشد.وی اضافه کرد: 
اما با توجه به مشــکلاتی که دربــاره VAR داریم، 
فدراسیون فوتبال با هماهنگی وزارت ورزش کمک 
می کند که این اتفاق بیفتد.رییس فدراسیون فوتبال 
کشــورمان گفت: در حال حاضر VAR وارد کشــور 

شده است و تعداد دیگری هم وارد خواهد شد؛ اما 
مجوز استفاده از آن را باید بگیریم که برای آن تلاش 
می کنیم اگر برای دربی شود چه بهتر ولی اگر نشود 
روزهای شنبه و یکشــنبه مجوز استفاده از آن صادر 
خواهد شد.تاج همچنین گفت: اردوی تیم ملی از ۱2 
دی ماه در کمپ تیم ملی بــا حضور بازیکنان لژیونر 
برگزار می شــود یک بازی هم انجام می دهیم. یک 
بازی هم در قطر قبل از بازی ها انجام می دهیم.وی 
همچنین در پاسخ به سوالی درخصوص بازی های 
تدارکاتی تیم ملی گفت: هنوز بــازی تدارکاتی برای 
تیم ملی قطعی نشده اســت؛ اما هر بازی را قطعی 
کنیم حتما درباره آن اطلاع رسانی می کنیم.رییس 
فدارسیون فوتبال با بیان اینکه بازی های تدارکاتی 

تیم ملی با هماهنگی سرمربی و متناسب با امکانات 
کشور برنامه ریزی می شود، گفت: برخی از کشورها 
را نمی توانیم داخل کشــور بیاوریــم و در این زمینه 
مشــکلاتی داریم. البته بحث نقدینگی هم مطرح 
اســت.تاج با بیان اینکه تاکنون بــا تیم های خوبی 
بازی کردیم،گفت: سال ها بود تیم فوتبال بزرگسالان 
ما قهرمانی به دست نیاورده بود در کافا و غرب آسیا 
قهرمان شــدیم و با تیم های عراق، اردن ازبکستان 

بازی کردیم.

رییس فدراسیون فوتبال ایران:

 امیدوارم مجوز VARبرای دربی صادر شود

عکس: ایسنا

علیفر: مصاحبه فقط حضوری و 
با دریافت دستمزد!

ورزش 3: یک اتفــاق ملموس طــی ماه های اخیر 
کمرنگ بودن حضور علیفر برای گزارش مســابقات 

است.
 سرهنگ علیفر که خودش هم دوست دارد با همین 
نام خوانده شود، یکی از گزارشــگران قدیمی صدا و 
سیمای ایران به شمار می رود که سال هاست در کنار 
جواد خیابانی به گزارش مســابقات مختلف ایران و 

اروپا می پردازد.
علیفر که با رفتارها و ســخنان عجیبــش معمولا در 
فضای مجازی ســوژه مخاطبان می شــود، چندین 
سال می شود که حضورش به همین دلیل در گزارش 
مسابقات کمتر از گذشــته شده و این روزها به ندرت 
دیده می شود که مسابقه ای با صدای در حال پخش 
باشــد.نکته جالب اینکه علیفر تنها گزارشگر قدیمی 
صدا و سیما به شمار می رود که هنوز شانس گزارش 
دربی پایتخت را پیدا نکرده است؛ فرصتی که احتمالا 
خود ایــن چهره هم خیلی حســرت نداشــتنش را 
می خورد تا با جملات خاصش یکبار دیگر در فضای 
مجازی سوژه شود. به همین بهانه با سرهنگ علیفر 
تماس گرفتیم تا بــا او درباره پیدا نکردن شــانس 
گزارش بازی در دربی را بپرسیم، اما او پاسخ جالب 
توجهی داشــت و انجام مصاحبه را بــه گفت وگوی 
حضــوری و البته دریافــت مبلغی بــرای مصاحبه 

محدود کرد.
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اجرای طرح دیوارنگاره حدفاصل میدان آزادی تا میدان 
ارتش اصفهان

مدیر منطقه پنج شهرداری اصفهان گفت: این منطقه حدفاصل میدان آزادی تا میدان ارتش را برای 
اجرای دیوار نگاره جانمایی کرده که هم اکنون در مرحله اجراست.حسین کارگر در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا اظهار کرد: دیوارنگاره یکی از کاربردی ترین ابزار ارتباطی است که کمک می کند از طریق آن پیام، 
مفهوم، شعار و فرهنگ به شکل قابل قبولی به مخاطب منتقل شود.وی افزود: »دیوارنگاری« تصویر 
کردن نقش ها، اشکال، حرف ها، نشانه ها، نمادها، الگوها و کلمه ها روی دیوارهای مکان عمومی است 
که شــهروندان با قوه بینایی خود آن را درک و تحلیل می کنند. به عبارتی دیگر دیوارنگاری علاوه بر 
پیام رسانی می تواند فرهنگ یک شهر را احیا کند یا به آن شهر هویت ببخشد.مدیر منطقه پنج شهرداری 
اصفهان تصریح کرد: این منطقه حدفاصل میدان آزادی تا میــدان ارتش را برای اجرای دیواره نگاره 
جانمایی کرده که هم اکنون در مرحله اجراست.کارگر گفت: ضلع جنوبی دیوارنگاره و هنر شهری بلوار 
ارتش به مساحت ۵۰۰ متر مربع انجام شــده و هم اکنون ضلع شمالی آن با مساحت ۱۰۰۰ متر مربع 
با اعتبار چهار میلیارد ریال و طرح گل و مرغ در حال اجراســت.وی خاطرنشان کرد: واحد زیباسازی 
شهرداری این منطقه تمام تلاش خود را به کار گرفته است تا با انجام اقدامات زیبایی شناسی و استفاده 

از هنر دیوارنگاره بیان مفاهیم را در سطح منطقه پیاده سازی کند.
 

خدمت رسانی 5 دستگاه ون به معلولان با 70 درصد تخفیف
مدیرعامل ســازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شــهرداری اصفهان گفت: به منظور تردد آسان 
معلولان حرکتی در سطح شهر، پنج دســتگاه ون ویژه آن ها خریداری شده اســت که در این راستا 
معلولان متقاضی سفر که در محدوده شهر اصفهان ساکن هســتند، می توانند یک روز قبل از سفر، 
تقاضای خود را در سامانه »همیار« ثبت کنند.محمد پرورش در بیست وسومین برنامه »به احترام 
مردم اصفهان« با محوریت بهره برداری از پنج دســتگاه ون ویژه معلولان و سامانه همیار اظهار کرد: 
سال های زیادی مطالبه و درخواست عمومی از سوی معلولان و ســازمان بهزیستی مبنی بر ایجاد 
تسهیلات در جهت حمل ونقل معلولان حرکتی برای تردد در سطح شهر مطرح شده، اما مغفول مانده 
بود.وی افزود: در این راستا سازمان تاکسیرانی شهرداری اصفهان طرحی را پیشنهاد داد که مقرر شد 
با حمایت شورای اسلامی شهر و شهردار، پنج دســتگاه ون به این منظور خریداری شود.مدیرعامل 
سازمان تاکسیرانی شهرداری اصفهان ادامه داد: ون ها بعد از خریداری به بالابر، کف سازی و تجهیزات 
ایمنی برای نگهداری معلولان و صندلی همراه مجهز شد، در این راستا معلولان می توانند از ۲۴ ساعت 
قبل از طریق سامانه همیار که به این منظور طراحی شده است، جهت استفاده از این ون ها ثبت نام 
کنند.وی خاطرنشان کرد: اطلاع رسانی در این خصوص روز دوازدهم آذر برای ۵۵۰۰ نفر از معلولان از 
طریق ارسال پیامک انجام شد که تاکنون ۲۰۳ نفر این سامانه را نصب کرده اند.پرورش اظهار کرد: این 

ون ها با ۷۰ درصد تخفیف نسبت به نرخ مصوب تاکسی های ون به معلولان خدمت رسانی می کنند.
 

رییس اداره برنامه ریزی آتش نشانی اصفهان:

آمار نجات یافتگان کوه صفه 3۶ درصد افزایش یافت
رییس اداره برنامه ریزی و توسعه سازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان گفت: 
آتش نشانان طی هشت ماه سال جاری، جان ۹۶ نفر از شهروندان گرفتار در کوه صفه را نجات دادند 
که در مقایسه با آمار مدت مشابه سال گذشته، افزایش ۳۶ درصدی را نشان می دهد.سرآتشیار امید 
باقری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: در هفته گذشته منتهی به هفدهم آذر، ۱۰ هزار و ۵۷۰ مورد 
تماس با تلفن ۱۲۵ برقرار شده است که در مجموع ۲۳۸ مورد عملیات امداد و نجات توسط این سازمان 
انجام شده است.وی با بیان اینکه در یک هفته گذشــته ۱۰۳ مورد آتش سوزی و ۱۳۵ مورد حادثه و 
خدمات ایمنی توسط سازمان آتش نشانی پوشش داده شــده، افزود: آتش نشانان در اجرای این 

مأموریت ها موفق شدند جان ۱۰۲ نفر از شهروندان گرفتار در حوادث و آتش سوزی ها را نجات دهند.

رییس شورای شهر اصفهان:

آلودگیباتعطیلیمدیریتنمیشود

رییس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: اصفهان از هفدهم آذر سال 
جاری، هیچ روز سالمی را تجربه نکرده و در شرایط جوی ناسالم برای 
همه گروه ها قرار گرفته است، این پدیده هر ســال به وجود می آید، به 
همین دلیل باید چاره ای اساســی برای آن اندیشید، چراکه با تعطیلی 

مدارس و ادارات این مسئله مدیریت نمی شود.
محمد نورصالحی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به تشکیل شورای 
عالی محیط زیست در شهرداری اصفهان اظهار کرد: در راستای مشکلات 
زیست محیطی به ویژه آلودگی هوا که این روزها شاهد آن هستیم، تمام 
دســتگاه های دولتی، مجموعه استانداری، ســازمان محیط زیست و 
مدیریت شهری با دغدغه مندی پیگیر راهکارهای رفع مشکل هستند 
و در پی آن به تشکیل ســتاد محیط زیســت یا مقابله با آلودگی های 

زیست محیطی پرداختند.
وی افزود: اصفهان از هفدهم آذر سال جاری، هیچ روز سالمی را تجربه 
نکرده و در شرایط جوی ناسالم برای همه گروه ها قرار گرفته است، این 
پدیده هر سال به وجود می آید به همین دلیل باید چاره ای اساسی برای 
آن اندیشــید، چراکه با تعطیلی مدارس و ادارات این مسئله مدیریت 
نمی شود.رییس شــورای اسلامی شــهر اصفهان با اشــاره به تلاش 
نهادهای ذی ربط در مســئله آلودگی هوا تصریح کرد: سازمان و نهادی 

نیست که برای حل این مســئله تلاش نکند؛ در شهرداری اصفهان نیز 
طی ماه های قبل با دعوت مسئولان برای رفع این مشکل جلساتی برگزار 
شد.نورصالحی با اشــاره به بازدید از نیروگاه شهید منتظری ادامه داد: 
با بازدید از نیروگاه ها، نگرانی مدیریت شــهری درباره سوخت مازوت 
کاهش یافت، زیرا مدیریت نیروگاه شــهید منتظری اصفهان مخالف 
استفاده از سوخت مازوت است و در این باره با مجموعه استان همراهی 
می کند؛ بنا به گفته مسئولان، نیروگاه فقط در صورت ایجاد شرایط ویژه 

و اجبار یا تکلیف قانونی، به مازوت سوزی روی می آورد.
وی درباره برگزاری جلسات شورای عالی محیط زیست بیان می کند: 
این جلسات به صورت منظم با حضور مدیران داخل و خارج شهرداری 
به ویژه مدیرکل محیط زیســت اســتان تشکیل می شــود، همچنین 
جلسات داخلی شهرداری که مدیریت شــهری خود متولی آن است، 

می تواند به این مسیر کمک کند.
رییس شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه منابع آلاینده متحرک 
همچون خودروهای عمومی و خصوصی نیز در آلودگی ها سهم بسزایی 
دارند، گفت: خودروهای عمومی همچون اتوبوس ها و تاکسی ها به علت 
سن بالا، فرسودگی و سوخت نامناسب موجب ایجاد آلایندگی در محیط 
می  شوند.نورصالحی درباره وظایف مدیریت شهری بیان کرد: این نهاد 

وسایل نقلیه عمومی را باید از لحاظ فنی بررســی کند و چنانچه منابع 
آلاینده متحرک همچون اتوبوس های دودزا وجود دارد، باید معاینه فنی 

و رفع عیب آن ها را در دستور کار خود قرار دهد.
وی با اشاره به اقدامات شهرداری برای خرید اتوبوس های جدید عنوان 
کرد: بیش از ۴۰۰ دستگاه اتوبوس خریداری شده است که تعدادی از 
آن ها در خطوط قــرار گرفته اند و تعدادی دیگر در حــال پیگیری برای 
تحویل است، همچنین خرید ۱۰۰ دستگاه اتوبوس برقی برای استفاده 

در بافت مرکزی شهر در حال انجام است.
رییس شــورای اســلامی شــهر اصفهان با بیــان اینکه بــرای تبدیل 
موتورســیکلت های بنزینــی به برقــی برنامه ریزی لازم انجام شــده 
است، توضیح داد: شــهرداری با بانک عامل و ســازندگان موتورهای 
برقی هماهنگ کــرده که ۱۰۰ هزار موتورســیکلت بنزینی را با کمک وام 

قرض الحسنه بانک مهر ایران به موتور برقی تبدیل کند.
نورصالحی با اشاره به پیگیری برای بازسازی پنج هزار تاکسی فرسوده 
افزود: وام قرض الحسنه برای صاحبان تاکسی های فرسوده مورد نیاز 
رانندگان است که در این باره »علی ســلاجقه« معاون رییس جمهور و 
رییس سازمان حفاظت محیط زیست در سفر اخیر خود به شهر اصفهان 

وعده هایی داد که هنوز عملیاتی نشده است.

مدیرکل نوســازی مدارس اصفهان گفــت: در زمان 
حاضر ۹ ناحیــه آموزش وپرورش اســتان به لحاظ 
شرایط نامطلوب فضای آموزشی نیازمند حمایت و 
یاری خیران اســت.ناصر فتحی در گفت و گو با ایرنا 
افزود: فرونشست از یک سو و از سوی دیگر افزایش 
مهاجرت و حاشــیه نشــینی موجب تراکم دانش 
آموزان در کلاس های درس و مدارس ۹ ناحیه استان 
اصفهان شده است.وی اظهار داشــت: در این میان 
وضعیت برخی نواحــی به ویژه ناحیــه چهار و پنج 

اصفهان نامطلوب تر است.مدیرکل نوسازی مدارس 
اصفهان یادآور شــد: به تازگی خیران مدرسه ســاز 
استان برای ساخت ۷۲ کلاس درس اعلام  آمادگی 
کردند. وی همچنین به وجود ۴۵۰ پروژه نیمه تمام 
مدرسه سازی در اســتان اصفهان اشاره کرد و  گفت: 
بسیاری از این پروژه ها به دلیل تامین نشدن سهم 
دولت بلاتکلیف مانده که این  مهــم در اولویت این 
نهاد قرار گرفته اســت.فتحی یادآور شــد: با وجود 
محدودیت هایی که وجود دارد، قانون مولد ســازی 
می تواند برای تکمیل پروژه های نیمه تمام خیری 
کمک کننده باشد.به گفته وی، براساس این قانون، 
درآمد مولدسازی درهمان منطقه و شهرستان برای 
تکمیل مدارس نیمه تمام هزینه خواهد شد.مدیرکل 

نوســازی مدارس اصفهان افزود: اجرای این قانون 
فرصت استثنایی است که ۲ سال برای آن زمان وجود 
دارد و دولت موظف است در این این مدت املاک بلا 
استفاده خود را ارزش افزایی کند و اینگونه دارایی ها 
تبدیل به احسن شود.وی تصریح کرد: بر این اساس 
نوســازی مدارس درصدد اســت تا عواید حاصل از 
مولدسازی را در اختیار پروژه های نیمه تمام قرار دهد.
فتحی افرود: در شــرایط حاضر، برای دستیابی به 
اهداف چشم انداز ۲۰ ساله جمهوری اسلامی ایران در 
حوزه مدرسه سازی و تعلیم و تربیت و پاسخگویی به 
این نیاز کشور، به تحقیق و پژوهش جهادی همراه 
با ایجاد تحول و نوآوری در زیر بخش های مربوط به 

حوزه نوسازی مدارس نیاز است.

مدیرکل نوسازی مدارس اصفهان :

 9 ناحیه آموزش وپرورش نیازمند حمایت ویژه خیران است

با بازدید از نیروگاه ها، نگرانی مدیریت شهری درباره 
سوخت مازوت کاهش یافت، زیرا مدیریت نیروگاه 
لف استفاده از سوخت  شهید منتظری اصفهان مخا
مازوت است و در این باره با مجموعه استان همراهی 

می کند

مدیر منطقه ۱۴ شهرداری:

کلانتری و 2 ورزشگاه در منطقه 14 اصفهان احداث می شود
مدیر منطقه ۱۴ شهرداری اصفهان گفت: دو ورزشگاه در صحرای باتان و محله حصه، همچنین یک کلانتری 
در در کنار بازیکده احداث خواهد شــد.به گزارش خبرگزاری ایمنا، محمدمهدی کریمی در دیدار با اهالی 
منطقه ۱۴ شهرداری اصفهان در قالب برنامه »مردم ســلام« اظهار کرد: مجموع پروژه های این منطقه 
بالغ بر ۷۰۰ میلیارد تومان  است  که این مبلغ بدون در نظر گرفتن هزینه های مترو و بیمارستان ۵۰۰ تخت 
خوابی ۲۵ آبان بنیاد شهید است.وی افزود: هزار و ۷۵۰ میلیارد تومان هزینه خط دوم قطار شهری است 
که چهار ایستگاه دارک، حرم حضرت زینب )س(، عمان سامانی و لاله در منطقه ۱۴ قرار دارد که در حال 
حاضر وارد مرحله نازک کاری ایستگاه و انتخاب پیمانکار شده است.مدیر منطقه ۱۴ شهرداری اصفهان 
تاکید کرد: بیمارستانی که قرار است توسط بنیاد شهید استان اصفهان در منطقه ۱۴ اصفهان احداث شود، از 
جمله برنامه های پیشران توسعه است.کریمی گفت: از نظر در اختیار دادن زمین، وظیفه قانونی نداشتیم، 
اما شهرداری اصفهان پنج هکتار زمین را در اختیار بنیاد شهید قرار داد تا این بیمارستان به منطقه ۱۴ برسد 
و این موارد از جمله پروژه هایی اســت که در آینده نزدیک تمام اهالی منطقه از آن بهره مند می شوند.وی 
ادامه داد: یکی از دغدغه های ویژه منطقه ۱۴، صحرای سودان و باتان بوده که سال هاست به صورت یک لکه 
خاکی بدون استفاده حضور خود را نشان داده و گرد و غبار ناشی از این صحراها موجب آزار تمام شهروندان 
این منطقه شده است.مدیر منطقه ۱۴ شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: صحرای باتان مساحتی نزدیک 
به ۳۰ هکتار دارد که دارای کاربری تجاری، مسکونی فضای ســبز و آموزشی است.وی خاطر نشان کرد: 
سه ماه گذشته از تمام زمین ها همراه با معتمدان محل بازدید شد و توسط کارشناس رسمی دادگستری 
قیمت گذاری شد و مالکان را مشخص کردیم، همچنین جاده ای به داخل این صحرا در عرض ۲۴ متری 
با طول تقریبی دو کیلومتری راه اندازی کردیم که با این اقدام شهروندان به زمین های خود دسترسی پیدا 
کرده و این موجب می شود تا فضای صحرای باتان تغییر کند.وی افزود: موضوع بعدی صحرای سودان 
است که در سال ۱۴۰۱ به صورت کامل و یکجا تملک شد و در حال طراحی پردیس خانواده محور با ۴۲ هزار 
متر زمین هستیم که شامل سالن همایش، فرهنگســرا و سالن بازی می شود، همچنین کلنگ احداث 
این مجموعه را در ماه های پایانی سال بر زمین زده خواهد شد.مدیر منطقه ۱۴ شهرداری اصفهان با بیان 
اینکه تعریض خیابان مهدیه و محوری به صورت ویژه از جمله مطالبات شهروندان این منطقه بود، تصریح 
کرد: تمام پلاک ها شناسایی شد و با برخی از شهروندان وارد مذاکره شدیم، همچنین به صورت ویژه وقت 

گذاشتیم تا این خیابان ها دچار تحول شود.

تعریض خیابان محوری جزو پروژه های تدریجی است
کریمی گفت: ورودی خیابان محوری به شدت حالت گلوگاهی ترافیکی داشت و پس از هماهنگی این 
گذر باز شد، تعریض خیابان محوری جزو پروژه های تدریجی است و در حال مذاکره با اهالی آن منطقه 
هستیم تا معضل ترافیک این خیابان برطرف شود.وی ادامه داد: بعضی از مطالبات شهروندان در حوزه 
کاری شهرداری نیست و بخشــی نیز مربوط به اداره های گاز و برق بود که به عنوان تسهیلگر پیگیری 
کردیم.مدیر منطقه ۱۴ شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه یکی از دغدغه های شهروندان باغ سودان در 
خیابان ابوریحان است که تبدیل به فضای بی دفاع شهری شده بود، تاکید کرد: پنج میلیارد تومان برای 
آزادسازی و پنج میلیارد تومان هزینه احداث جاده سودان بود که پیمانکار در حال بررسی و فعالیت است 
که تا پایان سال عملیاتی می شود.کریمی گفت: بیمه تامین اجتماعی در حوزه ساخت وساز هزینه بالایی 
را در نظر گرفته بود و پس از پیگیری قرار شد تا نمایندگان مجلس به فکر اصلاح نرخ این هزینه باشند.

مدیر منطقه ۱۴ شهرداری اصفهان اضافه کرد: به ازای جابه جایی هر تیر چراغ برق خیابان مهدیه باید دو 
میلیون تومان بابت حفاری و تخریب آسفالت از اداره برق اخذ می شد که در این راستا و با نیت تسهیل 
گری همکاری خوبی با اداره برق داشته ایم.کریمی گفت: شهرداری تعهدی در قبال نما کردن بدنه مسجد 
المهدی )عج( دارد، از این رو به زودی شاهد نمای این مسجد هستیم.مدیر منطقه ۱۴ شهرداری اصفهان 
خاطرنشان کرد: نکته بعدی درخواست یکی از اهالی بوده که رای تخریب داشته و ایشان را راهنمایی 

کردیم از ظرفیت بند ت تبصره ۶ استفاده کنند، اما متاسفانه پیگیر نبودند.

اخبار

خبر روزبا مسئولان

 مسئول مرکز پایش کیفیت هوای 
شهرداری اصفهان:

نظام قیمت گذاری باید 
اصلاح شود

مســئول مرکز پایش کیفیت هوای شهرداری 
اصفهان با اشــاره به طرح هم پیمایی که پیش 
از این برای کاهش تک سرنشــینی خودروها 
در شهر مطرح شده بود، اظهار می کند: سه تیم 
استارت آپی که محصول و نمونه کار در این زمینه 
داشــتند، طرح خود را ارائه دادنــد و در نهایت 
طرح دو شرکت پذیرفته شــد تا به وسیله آن 
مشارکت شهرداری برای ترویج هم پیمایی در 
شهر جلب شــود، اما این طرح تاکنون اجرایی 
نشــده است.جمشــید لقایی با بیان اینکه با 
اجرای طرح هم پیمایــی مدیر یا کارمندانی که 
مسیر کار یا ماموریت یکسانی دارند می توانند 
از یک وسیله نقلیه استفاده کنند، می افزاید: با 
اجرای این طرح انجام سفرهای درون شهری 
با مصرف انرژی کمتر محقق می شود و با توجه 
به اینکه انرژی از طریق ســوخت های فسیلی 
تامین می شــود، هرچه انرژی کمتری مصرف 
شود، آلودگی کاهش پیدا خواهد کرد.مسئول 
مرکز پایش کیفیت هوای شــهرداری اصفهان 
ادامه می دهــد: خودروهای تک سرنشــین 
موارد دیگری از جمله اشــغال بیشــتر حجم 
خیابان، ازدحام ترافیکی، تصادفات و معضلات 
مربوطه را دارد، اما از لحاظ آلودگی اجرای طرح 
هم پیمایی، بهره وری انرژی را بهبود می بخشد.
وی با بیــان اینکــه در وضعیت فعلــی تعداد 
بالای خودروهای تک سرنشین به این خاطر 
اســت که ارزان ترین و راحت ترین گزینه برای 
شهروندانی اســت که خودرویی را در مالکیت 
خود دارند، می افزایــد: اگر نظام قیمت گذاری 
به صورتی باشد که هزینه اســتفاده از خودرو 
شخصی بیشــتر از ناوگان حمل ونقل عمومی 
باشد، تصمیم گیری ها می تواند متفاوت باشد 
و تا این موضوع اصلاح نشود، فردی به راحتی 
استفاده از اتوبوس را به جای خودروی شخصی 
ترجیح نمی دهد.به گزارش ایمنا، در حال حاضر 
افزایش تعداد خودروهای تک سرنشین یکی از 
معضلات ترافیک و ایجاد آلودگی هوا به شمار 

می رود.

 رییس گروه پژوهش آموزش و پرورش اصفهان:

فضای حضور دانش آموزان  و معلمان در دبیرخانه هوش مصنوعی اصفهان فراهم است
رییس گروه تحقیق و پژوهش اداره کل آموزش و پرورش اصفهان با اشاره به اســتقرار اولین دبیرخانه هوش مصنوعی در استان گفت: با این اقدام فضای 
حضور فعالانه دانش آموزان و معلمان در عرصه هوش مصنوعی فراهم شده است.محمدرضا نظریان در جلسه بررسی فعالیت های پژوهشی مدارس اصفهان 
افزود: دبیرخانه هوش مصنوعی استان باتوجه  به سرمایه گذاری های کلان در عرصه علوم  نوین و لزوم انجام حرکت های علمی و پژوهشی واحساس نیازهای 
پژوهشی در میان معلمان و دانش آموزان در شهرستان نجف آباد استقرار یافته است.وی اظهار داشت: علاوه بر آن دبیرخانه های پژوهشی متعددی در استان 
اصفهان تعریف شده تا بستر فعالیت های پژوهشی برای خانواده آموزش و پرورش تسهیل شود.رییس گروه تحقیق و پژوهش اداره کل آموزش و پرورش 
اصفهان افزود: تلاش ما همواره توسعه و ترویج فرهنگ تحقیق و پژوهش میان همکاران و دانش آموزان استان اصفهان بوده که در این راستا دبیرخانه معلم 
پژوهنده را در مدیریت آموزش و پرورش شهرستان کاشان مستقر کردیم.وی ادامه داد: در این دبیرخانه بیش از ۲ هزار و ۴۰۰ اثر پژوهشی با عنوان اقدام پژوهی 
دریافت شده و پس از چندین مرحله داوری حدود ۱۳ نفر در سطح استان به عنوان معلم پژوهنده انتخاب شــدند که از این میان هم یک نفر به عنوان معلم 

پژوهنده کشوری برگزیده شده است.

 دیدار شهردار اصفهان 
با اهالی منطقه 14

علی قاسم زاده، شــهردار اصفهان 
شامگاه سه شــنبه بیســت ویکم 
آذرماه در قالب برنامه های »مردم 
سلام« با اهالی منطقه ۱۴ شهرداری 
در مسجد المهدی این منطقه دیدار 

و گفت وگو کرد.

عکس خبر

عکس: ایمنا
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سرپرست مرکز آموزشی، درمانی شهید بهشتی کاشان گفت: واحد شارژ دوره ای 
باتری قلب در بیمارستان شهید بهشتی کاشان مجددا راه اندازی شد.

سید رامین مدنی در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به رسالت نظام بهداشتی و 
درمان کشور در ارائه خدمات مطلوب به شهروندان اظهار داشت: برخی از واحدهای 
بیمارستان شهید بهشتی کاشان که تنها مرکز بهداشتی درمانی جنرال در شمال 
استان اصفهان اســت قبلا راکد بوده که با پیگیری های انجام شده این واحدها 
برای رفاه حال همشهریان راه اندازی شده است.وی با اشاره به راه اندازی مجدد 
واحد شارژ دوره ای باتری قلب در بیمارستان شهید بهشتی کاشان ابراز داشت: 
در این واحد، خدمات به بیماران دارای »پیس میکــر« یا باتری قلب با تعرفه 
دولتی ارائه می شود.سرپرست بیمارســتان شهید بهشتی کاشان تصریح کرد: 
بیمارانی که از باتری قلب استفاده می کنند با مراجعه به بخش اکوکاردیوگرافی 
این مرکز می توانند شارژ دوره ای باتری قلب خود را انجام دهند و نیازی به مراجعه 

به استان ها یا مراکز خصوصی ندارند.وی با اشــاره به اینکه انجام این خدمت 
توسط یکی از متخصصین قلب با فلوشیپ الکتروفیزیولوژی انجام می شود، 
افزود: باتری قلب یا همان »پیس میکر« که به آن ضربان ساز گفته می شود، از 
قطعه های کوچک کامپیوتری مولد ضربان یا همان ژنراتور با طول عمری نسبتا 
بالا ساخته شده است که با ارسال جریان الکتریکی از طریق سیم های مخصوص 
به نام »لید« می تواند ضربان قلب را تنظیم کند.مدنی افزود: بیمارستان شهید 
بهشتی یک مرکز دولتی است که با حضور متخصص و فوق تخصص قلب و عروق 
خدمات درمانی آنژیوگرافی، آنژیوپلاستی عروق قلبی اورژانسی و غیر اورژانسی، 
درمان های الکترو فیزیولوژیک قلبی و انواع جراحی های قلب باز را به بیماران 
قلبی ارائه می کند.وی خاطرنشــان کرد: بیماران گرامی می توانند جهت کسب 
اطلاعات بیشتر و دریافت نوبت با شماره 03155005331 )واحد اکوکاردیوگرافی( 

تماس حاصل فرمایند.

معاون نمایشگاه بین المللی اصفهان گفت: استفاده از ظرفیت شهرهای خواهر 
خوانده در استان اصفهان مغفول مانده است.محمد گیوی در نشست خبری 
برگزاری سیزدهمین نمایشگاه تخصصی زنجیره تامین معدن، سیمان، فولاد، 
تونل سازی، راهسازی، ماشین آلات و تجهیزات وابسته در اتاق بازرگانی اصفهان 
افزود: اصفهان با 16 شهر دنیا رابطه خواهرخواندگی دارد و تعاملات دیپلماتیک 
و سیاسی در حوزه شهرداری ها از این طریق بسیار ساده تر قابل انجام است؛ اما 
تا کنون از این ظرفیت ها استفاده چندانی نشده است.وی با بیان اینکه باید این 
ظرفیت ها و ارتباطات غیر رسمی بین المللی را در راستای توانمندسازی اینگونه 
نمایشگاه ها استفاده کنیم، ادامه داد: شرکت نمایشگاه های اصفهان برای اطلاع 
رسانی در حوزه های امور بین الملل فعالیت مضاعفی را انجام می دهد که اثرات 
آن در نمایشگاه های اخیر از جمله نمایشگاه سنگ و حضور شرکت های چینی، 

ترکیه ای و ایتالیایی رو به گسترش است.
معاون نمایشگاه بین المللی اصفهان اظهار داشت: این نمایشگاه از یک فضای 
استاندارد و با کیفیتی در حوزه ســخت افزاری و فضای مکانی برخوردار است 
و توسعه شــبکه ســازی برای تقویت محتوای برگزاری نمایشگاه ها دغدغه 
بسیار مهمی اســت که با آن مواجه هســتیم.وی اضافه کرد: مدیریت فعلی 
نمایشگاه های اصفهان صرفا به برگزاری دورهمی نمایشگاهی بسنده نمی کند 
و به رویدادهای تخصصی در حوزه ها و موضوع های خاص می پردازد و در سال 
جاری تا کنون 2 میز تخصصی صادراتی و یک موضوع نمایشگاهی از جمله طلا 

و نساجی در استان برگزار شده است.
نایب رییس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی اصفهان نیز در این 
نشست اظهار داشت: اصفهان یکی از استان های معدنی کشور محسوب می 

شود و رتبه چهارم کشور را در این زمینه به خود اختصاص داده است.
حسام الدین فرهادی نسب افزود: این استان از نظر تولید سنگ های تزیینی، 

مرمریت، گرانیت و سنگ چینی رتبه اول کشور را دارد.
وی گفت: معدن نخلک خور بیابانک به عنوان یکی از کهن ترین معادن کشور با 
بیش از چهار هزار سال سابقه کار معدن از جمله آثار موجود و مشهود در این زمینه 

محسوب می شود.نایب رییس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی 
اصفهان با بیان اینکه معدن طلای موته اولین معدن طلای کشــور در اســتان 
اصفهان قرار دارد ،خاطرنشان کرد: این رتبه های برتر تفاخر چندانی ندارد در حالی 
که اصفهان یکی از استان های صنعتی و معدنی کشور بوده و امروز بسیاری از 
این رتبه های خود را به دلایل شرایط کاری، اقتصادی و فرهنگی از دست داده و 

با مسائل و مشکلات بسیاری در حوزه معدن مواجه است.
وی افزود: یکی از مجهزترین و بزرگ ترین سایت های نمایشگاهی کشور در 
این استان وجود دارد؛ اما با توجه به ظرفیت بخش معدن تا کنون از آن استفاده 
نشده که امیدواریم امسال یکی از غنی ترین نمایشگاه ها را برگزار کنیم و شاهد 

درخشش مجدد بخش معدن در استان باشیم.
نایب رییس کمیسیون صنعت و عضو هیئت رییسه کمیسیون معادن و صنایع 
معدنی اتاق بازرگانی اصفهان نیز گفت: معادن، بزرگ ترین ثروت ایران پس از 
نفت محسوب می شوند و دومین ثروت خفته در کشور هستند که از هر عنصر 

معدنی در این خطه وجود دارد؛ اما به دلایلی مغفول مانده است.
محمد ابکا با بیان اینکه امروز فعالان اقتصادی به فکر اســتفاده از این ثروت 
خدادادی افتاده اند؛ افزود: رسالتی برای کمیسیون معدن اتاق بازرگانی اصفهان 
تعریف شده که از این ثروت تا حد ممکن نه تنها برای مصرف داخلی بلکه برای 

صادرات استفاده کنیم.
به گزارش ایرنا، سیزدهمین نمایشگاه تخصصی زنجیره تامین معدن، سیمان، 
فولاد، تونل سازی، راهسازی، ماشــین آلات و تجهیزات وابسته از سیزدهم تا 
شانزدهم دی امسال در محل دائمی نمایشگاه های بین المللی اصفهان برگزار 
خواهد شــد.10 هزار نفر در هزار و 300 واحد معدنی این استان به طور مستقیم 
شاغل هستند؛ علاوه بر این به ازای هر یک اشتغال مستقیم در معادن برای 15 

تا 17 نفر شغل غیر مستقیم ایجاد شده است.
بیش از هزار و 300 مجوز واحد معدنی در استان صادر شده که از این تعداد 850 
معدن دارای پروانه بهره برداری، 150 مجوز برداشت شن و ماسه و حدود 200 تا 

300 پروانه اکتشاف و گواهی کشف است.

تفاهم نامه همکاری مرکــز علوم و فنون لیزر ایران با شــرکت فولاد مبارکه با 
حضور محمد اسلامی، رییس ســازمان انرژی اتمی و محمدیاسر طیب نیا 

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه به امضا رسید.
به گزارش خبرنگار ایراسین، تفاهم نامه همکاری بین مرکز علوم و فنون لیزر 
ایران و شرکت فولاد مبارکه با هدف همکاری و تعامل و استفاده بهینه و موثر از 
ظرفیت ها و توانایی های یکدیگر در راستای بهره گیری از دانش بومی موجود 
در کشــور، با توجه به وظایف و ماموریت های هر یک از طرفین و به کارگیری 
امکانات موجود در امور بازسازی و بهسازی ماشین آلات و تجهیزات لیزری 
مورد استفاده و به منظور بازسازی و بهسازی ماشین آلات و تجهیزات لیزری 
شرکت فولاد مبارکه با حضور محمد اســلامی، رییس سازمان انرژی اتمی و 
محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه و اسداللهی، رییس مرکز 

علوم و فنون لیزر ایران به امضا رسید.
با توجه به امضای این تفاهم نامه همکاری در زمینه موضوعات ماشین آلات 
جوش لیزری دســتی و رباتیک و مشاورهای مشــترک، همکاری در زمینه 
موضوعات ماشین آلات برش لیزری )ثابت و رباتیک( و مشاورهای مشترک، 
 همکاری در زمینه موضوعات سیســتم های کنترلی و مشاورهای مشترک

 و ... برنامه ریزی شده است.
مدت تفاهم نامه از تاریخ امضا و تبادل آن سه سال و در صورت توافق طرفین 

قابل تمدید است.
رییس سازمان انرژی اتمی در آیین رونمایی از پروژه جایگزینی لیزر فیبری 
بومی سازی شده توسط مرکز علوم و فنون لیزر ایران در شرکت فولادمبارکه 
گفت: جوش لیزری راه حل نو و فناوری جایگزین برای صنعت فولاد مبارکه 
و راه حل جامعی اســت که این شرکت در دســتور کار قرار داده است.محمد 

اســلامی اظهار کرد: امروز در صنعت پر افتخار کشور توفیق داشتیم که 2 نوع 
خدمت دانشی را به لحاظ فناوری برای فولاد مبارکه رونمایی کنیم.

وی با بیان اینکه لیزر فیبری بومی ســازی شــده با خودباوری و خواســتن 
فولاد مبارکه مطرح شده است، تصریح کرد: سازمان انرژی اتمی و هسته ای 
 یکــی از ظرفیت های پیشــرفته در حوزه علــم و فناوری و راهگشــا در همه

 زمینه هاست.
رییس ســازمان انرژی اتمی با بیان اینکه جوش لیزری راه حل نو و فناوری 
جایگزین برای صنعت فولاد مبارکه است، ادامه داد: لیزر فیبری بومی سازی 
شده در واقع راه حل جامع است که فولاد مبارکه در دستور کار قرار داده است.

وی ادامــه داد: ما امروز نه تنها در فــولاد مبارکه بلکــه در 150 مجتمع بزرگ 
صنعتی کشور خدمات را به صورت پایدار ایجاد کرده ایم.

وی تصریح کرد: شرکت های خارجی با توجه به تحریم ها نه تجهیز و قطعه ای 
را به ما می فروشــند و نه دانش و حتی خدمات پس از فروشــی به ما ارائه 

می دهند.
اسلامی با بیان اینکه همه اقدامات ما در راستای امیدآفرینی است، افزود: ما 

اقدامات علمی و فناوری را به رخ جهانیان کشیده ایم.
وی در ادامه با بیان اینکه داشتن راه حل جامع برای حل فرایندهای صنعت 
در دستور کار اســت، گفت: بر اســاس اعلام صنایع تولیدات سازمان انرژی 
هسته ای که روی مرز علم و فناوری حرکت می کند قابل قیمت گذاری نیست.
رییس سازمان انرژی اتمی با بیان اینکه انرژی اتمی از فرصت های خوب در 
کشور است، افزود: متاسفانه دشمنان با القایی که در خصوص انرژی هسته ای 
داشتند، گفتند که ایران انرژی هسته ای نمی خواهد و این در حالی است که 

امروز نشان دادیم که چه مزایایی در کشور نصیب صنایع شده است.

نمایشگاه »ریشــه ها 4« مروری بر مجموعه آثار استاد محمدعلی حدت یکی 
از نقاشــان بنام در حوزه هنری اصفهان برپا می شــود.به گزارش خبرنگار مهر، 
گالری های سعدی حوزه هنری اصفهان از روز پنجشنبه این هفته )23 آذرماه( 
شاهد به نمایش درآمدن آثار نقاشی و پوسترهای سینمایی استاد محمدعلی 
حدت است.این نمایشگاه با بیش از 47 اثر نقاشی با موضوعات طبیعت، کوچ 
عشایر، بناها و مساجد تاریخی اصفهان و یزد، بازارهای مسگری و قلمزنی و … 
50 پوستر سینمایی برای فیلم های اکران شده، 30 نقاشی دیجیتال در ساعت 16 
روز پنجشنبه 23 آذرماه 1402 در مجموعه گالری های سعدی )بوستان، گلستان، 
تماشا، نقطه، تجربه و هنرمند( افتتاح خواهد شد.نمایشگاه »ریشه ها 4«، تا ۹ 
دی ماه 1402 برای بازدید عموم دایر است، علاقمندان می توانند از ساعت 10 صبح 
تا 12 ظهر و از ساعت 15 تا 1۹ برای بازدید از این نمایشگاه به گالری های سعدی 
واقع در خیابان استانداری، گذر سعدی، عمارت تاریخی سعدی مراجعه کنند.
گفتنی است، استاد محمدعلی حدت نقاش و طراح گرافیکی است که خاطرات 
نسلی از سینما دوستان را به تصویر کشیده است. حدت، متولد آبان ماه 1327 در 
شهر یزد است. او دیپلم خود را در سال 1346 از هنرستان هنرهای زیبای اصفهان 

در رشته نقاشی دریافت کرد. تبحر او در نقاشی موجب شد از سال 134۹ از او برای 
ساخت پوسترهای سینمایی دعوت به عمل آید، کاری که بعدتر به طراحی سردر 
سینماها منجر شد و تا سال 1376 ادامه یافت. حدت یکی از پرکارترین هنرمندان 
در این زمینه است و تاکنون بیش از 600 پوستر و سردر برای فیلم های سینمایی 

داخلی و خارجی طراحی کرده است.

طرح ویژه نظارت بر صحت عملکرد وسایل توزین و سنجش در استان اصفهان 
آغاز شد.سرپرست اداره کل اســتاندارد استان اصفهان گفت: با توجه به نزدیک 
شدن شب یلدا و پیش بینی افزایش مبادلات تجاری در بازار و به ویژه بازار مواد 
غذایی با هدف صیانت از حقوق مردم در نظام تولید، توزیع و مصرف این طرح تا 
پایان آذر اجرا می شود.مهدی هادی افزود: در این طرح از صنوفی که ترازو های 

آن ها تاثیر بیشتری در از بین رفتن حقوق مردم دارند از جمله صنوف شیرینی 
و قنادی )به ویــژه اجرای طرح خالص فروشــی(، آجیل و خشــکبار، میوه و 
تره بار، قصابی و پروتئین، فروشــگاه های زنجیره ای، ســوپر مارکت و مراکز و 
فروشگاه هایی که به تشخیص این اداره کل به صورت بومی و منطقه ای مورد توجه 

است، بازدید و وسایل سنجش و اندازه گیری آن ها بررسی می شود.

مدیرعامل آبفای اســتان اصفهان، خواستار جلوگیری از ورود فاضلاب های 
صنعتی به دریچه های فاضلاب در سطح استان شد.

به گزارش خبرگزاری مهر، حسین اکبریان در جلســه ای با حضور مدیرکل 
حفاظت محیط زیست استان اصفهان با بیان اینکه در حال حاضر 31 تصفیه 
خانه فاضلاب در اســتان در مدار بهره برداری قرار دارد، اظهار داشت: طی 10 
سال گذشته بیشــترین ســرمایه گذاری بخش خصوصی در آبفای استان 
اصفهان در بخش فاضلاب صورت گرفته است و 73 درصد مردم از خدمات 

شبکه فاضلاب بهره مند هستند.
وی افزود: تحت پوشش قرار گرفتن مردم از خدمات شبکه فاضلاب کاهش 
آلاینده های زیست محیطی را به همراه دارد که این امر یکی از اهداف آبفای 

استان اصفهان در راستای رسیدن به توسعه پایدار است.
مدیرعامل آبفای استان اصفهان به تجهیز و نوسازی تاسیسات فاضلاب در 
راستای ارتقای کیفیت پساب خروجی اشاره کرد و اظهار داشت: هم اکنون 
یکی از چالش های اساسی در بخش فاضلاب فرسودگی تاسیسات به ویژه 
تجهیزات به کار رفته در تصفیه خانه های فاضلاب اســت که ســعی شده با 
نوسازی تجهیزات و به کار گیری روش های نوین در فرآیند تصفیه، کیفیت 
پساب خروجی ارتقا یابد و این مهم همچنان در دستور کار شرکت قرار دارد.
اکبریان به ورود آب های ســطحی در زمان بارندگی به دریچه های فاضلاب 
پرداخت و گفت: به دلیل نبود شــبکه جمع آوری آب های سطحی در زمان 
بارندگی، متاســفانه آب حاصــل از بارندگی هــا وارد دریچه های فاضلاب 
می شــود که این امر نه تنها موجب پس زدگی فاضلاب بــه درون خانه ها 
می شود بلکه به دلیل حجم ورودی فاضلاب به تصفیه خانه ها کیفیت پساب 

خروجی را نیز تحت شــعاع قرار می دهد و خساراتی به تاسیسات فاضلاب 
وارد می شود.

وی با اشــاره به روش های تصفیه در 31 تصفیه خانه فاضلاب خاطرنشان 
کرد: در حال حاضر فرآیند تصفیه پســاب در 11 تصفیه خانه به روش لجن 
فعال، 13 تصفیه خانه به روش لاگون هوادهــی و در هفت تصفیه خانه به 
روش برکه تثبیت انجام می شود و در سال های اخیر سعی شده با تجهیز و 
نوسازی تاسیسات، کیفیت پســاب ارتقا یابد و کاشت درخت های صنوبر و 
گیاهان غیر مثمر در تصفیه خانه های فاضلاب به منظور بهبود محیط زیست 

در سطح استان اجرایی شده است. 

سرپرست بیمارستان بهشتی کاشان:

واحد شارژ دوره ای باتری قلب دربیمارستان شهید بهشتی راه اندازی شد

معاون نمایشگاه بین المللی اصفهان:

ظرفیت شهرهای خواهر خوانده اصفهان مغفول مانده است
با حضور رییس سازمان انرژی اتمی؛

تفاهم نامه همکاری مرکز علوم و فنون لیزر ایران با شرکت فولاد 
مبارکه امضا شد

آغاز طرح نظارت برصحت عملکرد وسایل توزین و سنجش دراستاننمایشگاه »ریشه ها ۴« در اصفهان برپا می شود

مدیرعامل شرکت آبفای استان:

ورود فاضلاب های صنعتی به شبکه فاضلاب اصفهان خسارت زاست
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